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TERKA 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
25/2013. sz. 
 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
Készült: 2013. október 31-én 14:00 órai kezdettel tartott nyilvános Képviselő-testületi ülésről. 
 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint 
 
NAPIREND: 
 

1./ Háziorvosi praxisjog átadása 
K1 376/2013.(X.31.) sz. határozat 
 

2./ Megállapodás közúthasználat feltételeiről 
D7 377//2013.(X.31.) sz. határozat 
D7 378/2013.(X.31.) sz. határozat 

 
3./ Pályázat benyújtása műfüves pályára 

Z1 379/2013.(X.31.) sz. határozat 
K5 380/2013.(X.31.) sz. határozattól - 387/2013.(X.31.) sz. határozatig 
K5 407/2013.(X.31.) sz. határozat 

 
4./ Egyek Nagyközség Önkormányzatának 2014. évi költségvetési koncepciója 

Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
D4 388/2013.(X.31.) sz. határozattól - 402/2013.(X.31.) sz. határozatig 
 
A 4./ napirend a közmeghallgatás anyaga is. 

 
5./ LEADER HACS működéséhez szükséges magasabb hitel felvétele 

D7 403/2013.(X.31.) sz. határozat 
 

6./ Tájékoztató Egyek Nagyközségben működő Polgárőrség munkájáról, valamint 
támogatásának felhasználásáról 
Előadó: Polgárőrség elnöke 

 C8 404/2013.(X.31.) sz. határozat 
 

7./ Polgármesteri jelentés 
Z1 405/2013.(X.31.) sz. határozat 
 

8./ Tájékoztató a járóbeteg szakellátásról 
Előadó: szakorvosok 

 K1 406/2013.(X.31.) sz. határozat 
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9./ A közterületek használatáról és a közterületek rendjéről szóló 23/2007.(X.11.) sz. 

rendelet módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
D5 R 29/2013.(X.31.) sz. rendelet 

 
10./ Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 13/2013.(III.28.) sz. rendelet módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
Z1 408/2013.(X.31.) sz. határozat 

 
11./ Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. Alapító Okiratának módosítása 

L5 409/2013.(X.31.) sz. határozat 
 

12./ Előterjesztés az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. által Magyar Éva ügyvezetői 
foglalkoztatásának támogatására benyújtott pályázati kérelemről 
A15 410/2013.(X.31.) sz. határozat 

 
13./ Kérdések, interpellációk 

A6 411/2013.(X.31.) sz. határozat 
A6 412/2013.(X.31.) sz. határozat 

 
14./ Egyebek 

1./ 2014. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyása 
D1 413/2013.(X.31.) sz. határozat 

2./ Az ÉAOP-5.1.2/D2-11-2011-0044 számú „Egyek bel- és külterületi 
csapadékelvezető rendszer rekonstrukciója" c. projekthez műszaki ellenőr 
kiválasztása 
A15 414/2013.(X.31.) sz. határozat 
A15 415/2013.(X.31.) sz. határozat 

3./ Árajánlat az Egyek „Védőnői szolgálat épületének külső-belső felújítása” c. 
ÉAOP-4.1.2/A12-09-2013-0068 jelű projekt kiviteli tervdokumentációjának 
elkészítésére 
A15 416/2013.(X.31.) sz. határozat 

4./ Árajánlat a ravatalozó nyílászáróinak gyártására 
D7 417/2013.(X.31.) sz. határozat 

5./ Árajánlat járdaépítésre, tervezésre 
D7 418/2013.(X.31.) sz. határozat 

6./ A közoktatást és óvodai nevelést nem Egyeken igénybevevők utazási 
költségének megtérítése (Szóbeli előterjesztés) 
J4 419/2013.(X.31.) sz. határozat 

7./ Egyek, Deák F. u. 47. sz. alatti ingatlan felajánlása térítésmentesen  
Z1 420/2013.(X.31.) sz. határozat 

8./ Egyek, Toldi M. u. 13. sz. alatti ingatlan felajánlása térítésmentesen 
Z1 421/2013.(X.31.) sz. határozat 

9./ Buszmegálló áthelyezésére irányuló kérelem 
Z1 422/2013.(X.31.) sz. határozat 

10./ Javaslat a helyi közutak nem közlekedési célú igénybevétele esetén fizetendő 
díj mértékének megállapításáról szóló 19/2013.(VI.27.) sz. rendelet 
módosítására 
D5 30/2013.(X.31.) sz. rendelet 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2013. OKTÓBER 31. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

3/71 

11./ Forrás biztosítása a településen történő fásítás folytatására 
I1 423/2013.(X.31.) sz. határozat 
I1 424/2013.(X.31.) sz. határozat 

12./ Arany János utca lakóinak járda felújítás iránti kérelme 
Z1 425/2013.(X.31.) sz. határozat 

13./ Egyek, Nyárfa u. 16. sz. alatti ingatlan felajánlása megvételre 
Z1 426/2013.(X.31.) sz. határozat 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:        
Köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés 
szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 fős Képviselő-testületből mind a 9 
képviselő jelen van.  
 
Javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Dr. Hegyesi Kálmán és Kovács Sándorné 
képviselőket, a jegyzőkönyvvezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a Képviselő-testület. 
 
Kéri, hogy aki a jegyzőkönyv hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyét elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokon túl az alábbi napirendeket is 
tárgyalja meg a Képviselő-testület.  
 

1. Javaslat a helyi közutak nem közlekedési célú igénybevétele esetén fizetendő díj 
mértékének megállapításáról szóló 19/2013.(VI.27.) sz. rendelet módosítására 

2. Pályázat benyújtása műfüves pályára 
3. Megállapodás közúthasználat feltételeiről 
4. Forrás biztosítása a településen történő fásítás folytatására 
5. LEADER HACS működéséhez szükséges magasabb hitel felvétele 
6. Arany János utca lakóinak járda felújítás iránti kérelme 
7. Egyek, Nyárfa u. 16. sz. alatti ingatlan felajánlása megvételre 

 
Kemény István jelentkezik. Kéri, hogy aki Kemény Istvánnak megadja a szót, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen 1 nem szavazattal megadta a szót Kemény István részére. 
 
Kemény István: 
Megalapították Egyeken a Szociális Szövetkezetet, melynek a munkanélküliség csökkentése a 
cél. Ezt tudomásul vétel végett mondta el. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ez most tájékoztatás, a napirendi pontokon nem módosít. 
 
Mivel más javaslat nincs, kéri, hogy aki a módosított napirendet elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze.  
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta módosított napirendet.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendek sorrendjével kapcsolatban a bevett gyakorlatot alkalmazza, a messziről érkezett 
vendégek napirendjeit soron kívül tárgyalják. Köszönti Dr. Józsa Tibor háziorvost. Első 
napirend a háziorvosi praxis átadása. 
 
Napirendek tárgyalása: 
 

1./ Háziorvosi praxisjog átadása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Átadja a szót Dr. Józsa Tibor részére. Megkéri, hogy mutatkozzon be. 
 
Dr. Józsa Tibor: 
Röviden bemutatkozik, ismerteti hol folytatta a tanulmányait, hol dolgozott az ezt megelőző 
időszakban. Október 1-től dolgozik itt helyettesítő háziorvosként.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság tárgyalta 
ezt a napirendet. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 5 igen 
szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a megüresedett háziorvosi praxisjogot 
2014.01.01-től Dr. Józsa Tibor részére adja át térítésmentesen. Amennyiben lehetőség van rá, 
a praxisjogot a fenti dátumtól korábban adják át Dr. Józsa Tibor részére. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Röviden ismerteti a jegyzőkönyv mellékleteként csatolt előterjesztést. Az anyagba láthatták 
Dr. Tóth Sándor pályázatát is, aki időközben úgy nyilatkozott, hogy eláll ettől a pályázattól. A 
háziorvosi körzet feladatellátását, eddig helyettesítéssel oldották meg. Ezúton is megköszöni 
Dr. Juhász Péter és Dr. Szabó Mária háziorvosoknak, hogy vállalták a helyettesítést. Október 
1-től helyettesítési szerződést kötöttek Dr. Józsa Tibor cégével december 31-ig. Ha a 
Képviselő-testület átadja részére a praxisjogot, akkor január 1-től látná el véglegesen ezt a 
feladatot. 
 
A jogszabály kimondja, hogy praxisjog annak adható, aki nem rendelkezik jelenleg 
praxisjoggal, és akit nem tiltottak el a praxis gyakorlásától az elmúlt 5 évben. 
 
Kéri, hogy doktor úr nyilatkozzon arról, hogy nem tiltották el praxis jogtól és jelenleg 
praxissal nem rendelkezik. 
 
Dr. Józsa Tibor: 
Dr. Józsa Tibor nyilatkozik, hogy nem tiltották el praxis jogtól és jelenleg praxissal nem 
rendelkezik. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Felolvassa az ülés kezdete előtt kiosztott határozati javaslatot. Időközben Doktor úrral, annyit 
egyeztettek, hogy a jelenlegi cégen belül kívánja a tevékenységet ellátni, amiben jelenleg is 
dolgozik. Ez a CIVISMED 2000. BT. Ennek a cégnek a nevén futna, ez a praxistevékenység. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A határozati javaslat ugyanarról szól, mint a Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, 
Közrend és Közbiztonsági Bizottság döntött. Kéri, hogy aki elfogadja a határozati javaslatot, 
ezzel együtt a Bizottság javaslatát, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
376/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 
3-as számú háziorvosi körzet praxisjogát 2014.01.01-től térítésmentesen 
 
Dr. Józsa Tibor Kálmán (születési dátum: 1967.10.06., an: Nagy Irén, cím: 

4032 Debrecen, Szalay Sándor u. 10.) háziorvos részére átadja. 
 
Az önkormányzat fenntartja magának a jogot, hogy amennyiben Dr. Józsa 
Tibor Kálmán a praxisengedélyt bármilyen oknál fogva nem kapja meg úgy a 
praxis átengedésétől elálljon. 
 
Amennyiben a háziorvosi feladatokat gazdasági társasági formában, személyes 
feladatellátással kívánja ellátni úgy ahhoz az önkormányzat hozzájárul. 
 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a háziorvossal/gazdasági társasággal a 
praxisengedély megszerzése érdekében előszerződést kössön illetve az 
engedélyt követően határozatlan idejű feladatellátási szerződést kössön a 
működési engedély megszerzése érdekében. 
 
Felhatalmazza továbbá az eljáráshoz szükséges egyéb dokumentumok 
aláírására. 
 
Határidő: 2014.01.01. és folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

2./ Megállapodás közúthasználat feltételeiről 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Duna Aszfalt részéről itt van Somlyódy Balázs úr. Ezt a napirendet a Fenntartható 
Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport Bizottság és a 
Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a Bizottságok állásfoglalását. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal a Képviselő-testületre bízza a döntést. Javasolja, hogy a 
Képviselő-testület azt a megoldást válassza, ami a településnek a legkevesebb kárt okozza. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság a közúthasználat feltételeiről szóló megállapodással kapcsolatban 3 
igen szavazattal a Képviselő-testületre bízza a döntést. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Képviselő-testület az úthasználattal kapcsolatban 3 alternatívát ajánlott fel a cég részére. Az 
úthasználatával kapcsolatosan egy jogász segítségét is kérték. Egy olyan gyakorlatot kívánnak 
alkalmazni a településen, amit más településeken, esetleg városokban is, az ottani Képviselő-
testületek alkalmaznak. Somlyódy úr elmondta, hogy az ő részükre ez nem teljesen 
elfogadható és alternatív javaslatokkal állt elő. Átadná Somlyódy úrnak a szót, hogy 
tájékoztassa a Képviselő-testületet az álláspontjáról. 
 
Somlyódy Balázs Duna Aszfalt kft. képviselője: 
Az Egyeki hulladéklerakó rekultivációja nem sokára el fog kezdődni. Ez egy felszámolásos 
rekultiváció, ami azt jelenti, hogy az itt lévő hulladék, rostálásra és elszállításra kerül. Ehhez a 
helyi utakat igénybe kell venniük. Itt a legkritikusabb út a Béke utca-Tagi út része, ami a 
lerakóhoz vezet, és mindenképpen igénybe kell venniük. Ennek megfelelően a megállapodás 
tervezetben a „C” útvonalat szeretnék használni és ezt választják. A megküldött 
megállapodásban foglaltak javarészét el tudják fogadni. Vállalják, hogy a későbbi károk 
minimalizálása érdekében előzetes úthelyreállítást végeznek, amit dokumentálnak, és a 
rekultiváció befejezése végén az általuk okozott károkat is helyreállítják. Ez egyébként 
szerződéses kötelezettségük. Tehát addig az elkészült műhöz nem kell hozzájárulniuk sem az 
önkormányzatnak, sem a társulásnak, ameddig ők az általuk okozott károkat nem állítják 
helyre. 
 
Ez gyakorlatban úgy néz ki, hogy ha megtörténik a rekultiváció, akkor van egy jegyzőkönyv, 
amit a terület és az út tulajdonosaival fel kell venni. Ebbe a jegyzőkönyvbe a tulajdonosok 
megteszik az észrevételeiket, amiket nekik helyre kell állítaniuk és a helyreállítás elkészülte, 
az átadás átvétel feltétele. Tehát az ő munkájuk, akkor fejeződik be, amikor ebben a 
jegyzőkönyvben leírtakat teljesítik. 
 
Ennek megfelelően kértek bizonyos egyszerűsítéseket ebben a megállapodásban. Részben azt 
kérték, hogy a műszaki tartalom pontosabb legyen, tehát a jelenlegi réteg rendszerinti 
állapotot kelljen helyreállítaniuk, illetve hogy a megállapodáson túl más banki, pénzügyi 
garanciát ne kelljen lerakniuk, hanem a szerződéses kötelezettségeik és ez a megállapodás 
véleményük szerint megfelelő garancia, ahhoz, hogy ezeket a munkákat ők elvégezzék. 
Semmiképpen sem szeretnének elfutni a feladatok elől, abszolút semmi akadályát nem látják a 
megállapodásnak. Ezt a 2 pont volt olyan kardinális, amiben kompromisszumot kérnek. Kérik 
ennek megfelelően a pontosított és egyszerűsített megállapodás elfogadását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Most Somlyódy úr 2 pontról beszél, de a megállapodásban nem két, hanem lényegesen több 
ponthoz hozzá lett nyúlva és elég lényeges dolgok is hiányoznak belőle. Úgy látja jónak, ha az 
eredeti verzió marad. Nem érti, mi a probléma az eredeti verzióval. Mi a probléma azzal, hogy 
egy 2,8 milliárd Ft-os beruházásnál, 3 millió forintos bankgaranciát kérnek. Azt gondolja, 
hogy ez nem egy eltúlzott történet. Az sem eltúlzott, hogy a munkálatok elvégzése után záros 
határidőn belül a helyreállítási munkálatokat el kell végezni.  
 
Somlyódy Balázs Duna Aszfalt kft. képviselője: 
Azt gondolja, hogy egy megállapodás 2 fél együttértésében kell, hogy szülessen. Nem 
gondolja, hogy nekik vendégként bármilyen diktátumot el kellene fogadniuk. Ez a 
megállapodás jelenleg arról szól, hogy ha kárt tesznek az útban és utána a helyreállítási 
javaslatukkal nem ért egyet az önkormányzat, akkor jogukban áll kifizetni az önkormányzat 
által javasolt helyreállításnak a költségét, vagy az önkormányzat igényt tart a 
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bankgaranciájukra és meg is kötbérezi. Nagyon szélsőséges esetek merülhetnek fel, és jelenleg 
nem egy konkrétan szabályozott megállapodásról van szó.   
  
Javasolta, hogy az előzetes helyreállításnál kikátyúzzák a jelenlegi utakat. Ezt konkrétan 
kátyúzásnak nevezte, előzetes beavatkozások helyett. A kijavítás idejére nem tett semmilyen 
határidőt, hiszen ez nem is tehető meg, mivel jelenleg azt sem tudják, mit kell majd tenni az 
úttal. Konkrétan megfogalmazta, hogy az utat a jelenlegi állapotában, szerkezetében kell 
helyreállítani. Ezzel azt gondolja, hogy nem lehet vitatkozni. Most közösen, az útállapot 
felmérése megtörtént, fényképek alapján rekonstruálható, hogy milyen az út állapota. Azzal is 
kibővítették ezt a megállapodást, hogy szerkezetében állítják helyre, tehát nem csak egy 
felületi beavatkozás, hanem egy útalapos és egy aszfaltos helyreállítás történik.  
 
Van egy szerződéses határidejük, nekik eddig teljesíteni kell. Ezzel az út helyreállítás ideje is 
rögzítve van. Ugye ez a szerződéses határidő, egy kötbér terhes határidő és a teljes 
szerződéses összegükre van vetítve. Szerinte a kötbér nem értelmezhető ilyen szempontból. 
Azért kérte a bankgarancia alóli felmentést, mert van egy hosszú adminisztrációs átfutása. 
Banki eljárások, szerződéses eljárások vannak, ami nagyon sok idő. Elhúzzák a kivitelezés 
megkezdését, elkezdődik a téli időjárás és nem fognak tudni, elkezdeni dolgozni. Nem sok 
esetben kértek felmentést súlykorlátozott utak használatára. Ilyennel még nem találkoztak.  
 
Azt gondolja, hogy ez két fél egyetértésében megszületett megállapodásnak kell, hogy legyen, 
ami megfelelő garanciát ad, mind a két fél részére.  
 
Mivel közvetett módon az önkormányzat, az ő megrendelőjük, hiszen a társulás tagja az 
önkormányzat, és a társulásnak gyakorlatilag csak egy koordináló szerepe van, de magát a 
dokumentumokat is az adott önkormányzatok fogadják el, ezért azt gondolja, hogy ez egy 
megfelelő garancia arra, hogy ők az úthelyreállításokat meg fogják csinálni megfelelő 
mennyiségben és minőségben, ami a jelenleginél valószínűleg csak jobb tud lenni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ha a bankgarancia hosszadalmas eljárás, akkor az önkormányzat készpénzátutalást is elfogad. 
Az önkormányzat számlájára letétbe kerül, ami azt gondolja, hogy 2 óra alatt elintézhető.  
 
A másik dolog, hogy Önöknek szerződésük van a helyreállításra. A társulással szerződtek, 
viszont, azt gondolja, hogy van, ami a társulásra tartozik, van, ami az önkormányzatra. Ha a 
társulással megkötött szerződésben minden szerepelne, akkor nem is ülnének itt. Ha van egy 
ilyen helyzet, ahol előre tudják, hogy az útban károk fognak keletkezni, nekik arra kell 
törekedni, hogy egyszerűen korrekt módon bebiztosítják egymást arra, hogy se többet, se 
kevesebbet, ami kár bekövetkezett, azt helyre kell állítani. Erre kérni kell valamiféle garanciát. 
Ha abban maradnak, hogy bízzanak meg egymásban, az több évig tartó perekhez vezethetne. 
Egy bankgaranciával, vagy egy biztosíték letétbe helyezésével ezek a problémák könnyen 
megoldhatók. 
 
Szerinte az önkormányzat visszafogottan 3 millió Ft-ot kér. Az önkormányzat tapasztalatai 
alapján, akár kérhettek volna 30 millió Ft-ot is. A Képviselő-testület tudja, hogy a Dorogmai 
úttal hogyan jártak, ott is 250 millió Ft-os kárról van szó. Ott is megígértek mindent, hogy 
majd rendbe lesz rakva, majd a vis maior alapból helyre lesz állítva. Utólag pedig, mindenki 
kihúzza magát a felelősségvállalás alól.  
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Szeretné, ha a 3.000.000 Ft az önkormányzatnál biztosítékra kerülne. Ezt nem nevezné 
diktátumnak, mert mondhatnák azt is, hogy a Duna Aszfalt diktál, hogy nem. Meg kell 
egyezni egymással, nem lehetetlent kérnek, ő továbbra is ezt látná jónak, ha ez így lenne. 
 
Ezt a bizottságok nem tudták érdemben tárgyalni, mert ott sem ő sem Somlyódy úr nem tudott 
jelen lenni. A Képviselő-testületet, hogyan fogadja ezt a javaslatot, tekintsenek el a 
bankgaranciától, elégedjenek meg a szerződéskötéssel, és mondjanak le az esetleges kötbérről, 
hogy majd kijavítják, ha elvégzik a munkálatokat, és levonulnak. Nem tudja, hogy utána egy 
pár hónapon belül, vagy pár éven belül javítják ki. Elég bizalmatlan, pontosan a Dorogmai út 
tapasztalataira hivatkozva. 
 
Holló János alpolgármester:  
Megfogalmazódik a kérdés, hogy a rossz tapasztalatból indulnak ki, hogy a Dorogmai úttal 
így jártak. De lejárt a rekultivációs engedély, meg kellett újítani, az is hátráltatta a kivitelezést. 
Semmiképpen nem szeretné azt, hogy ha hátrébb sorolnák, vagy határidőcsúszásba kerülne 
valami.  Úgy gondolja, hogy nem sok, amit az önkormányzat kér. Nincs szükség 
bankgaranciára, egyetért Polgármester úrral, ha ezt az összeget letétbe tudnák tenni, az tényleg 
egy pár óra alatt elintézhető. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Az a véleménye, hogy a Dorogmai úttal kapcsolatban történt problémák nem állnak 
párhuzamban a jelenlegi helyzettel. Azt gondolja, hogy kellő tradícióval, kellő gyakorlattal 
rendelkező szerződéses konstrukcióról, kivitelezésről, szolgáltatásról van szó, ami viszonylag 
részletesen szabályozott. Kérdezi, hogy más önkormányzatnál mi a gyakorlat, van-e olyan 
forma szerződés, vagy együttműködési keret megállapodás, amit aztán majd a felek 
megtöltenek tartalommal? Mi a gyakorlat? A felsoroltakon vagy a kért garanciákon kívül mi 
az, amit fel tudnak ajánlani, ami a számukra is elfogadható? Az az érdekük, hogy ez a 
rekultivációs munka kezdődjön meg mielőbb és legyen vége normális módon. Mentségükre 
legyen mondva, hogy aggódnak a település útjaiért és próbálják óvni az utakat. 
 
Somlyódy Balázs Duna Aszfalt kft. képviselője: 
A bevált szokás, az eljárás rend az, hogy a munkálatok megkezdése előtt közös útállapot 
felmérést végeznek, amit fényképpel vagy mozgóképpel dokumentálnak, erre van 
formanyomtatvány. Ebben az önkormányzat nyilatkozik, hogy milyen utakat milyen 
feltételekkel használhat a vállalkozó. Ez jelenleg is megtörtént. Annyiban egyedi ez az eset, 
hogy van egy súlykorlátozás ezen az útvonalon, ezt a súlykorlátozást valahogy fel kell oldani 
és ennek a feltételeit tisztázni szükséges. Általános esetben az a megállapodás, aminek 
melléklete a fényképes dokumentáció elég szokott lenni az önkormányzatok számára, ezek 
alapján szokták az helyreállítani az útvonalat. Ilyen szigorú dokumentumot még sosem kellett 
aláírniuk. A szerződésük szerint az önkormányzatnak biztosítania kell a megfelelő 
megközelítési útvonalat az építési területhez. Először vannak ilyen helyzetben, sosem volt erre 
példa. Az egyoldalas, két fél által aláírt, egzaktan, fényképesen dokumentált dokumentációra 
épülő megállapodás eddig minden esetben elegendő volt és minden esetben kijavították az 
összes útvonalat. Kifejezett érdekük, hiszen május végén az ő munkájukat, ugyanúgy ez az 
önkormányzat, ez a testület fogja elfogadni, közvetett módon ez az önkormányzat, az ő 
megbízójuk, ennek az önkormányzatnak a jóváhagyására van szükségük. Eszük ágában sincs 
elmenni az úthelyreállítása nélkül. Nekik sokkal nagyobb a kockázatuk, mint ami ebben a 
dokumentumban le van írva. Ez a dokumentum jelenlegi formája nagyon sok bizonytalanságot 
okoz és nagyban akadályozza a munkakezdésüket. Éppen azért, mert olyan jogi csavarokat 
tartalmaz, amit nem tudnak felvállalni és nem is várható el. Időbeli teher a 3 millió forint 
átutalása. Nincs megfogalmazva műszaki tartalom, nincs megfogalmazva határidő és kötbér 
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van benne. Nem jogász, de nem biztos benne, hogy ilyet elő lehet írni. Szeretnék megoldani 
ezt a problémát, szeretnék, ha mind két fél részére egy megnyugtató megállapodás születne. 
Az sem megoldás, hogy döntés születik arról, hogy 3 millió Ft-ot helyezzenek letétbe. Nem ez 
a kockázata az egésznek, hiszen meg fogják csinálni az úthelyreállítást, hanem a pontok 
megfogalmazásában, a jelenlegi állapot meghatározásában, a helyreállítandó állapot 
meghatározásában, a nem megfelelő teljesítés jogkövetkezményeiben van itt a probléma. 
Szeretné, ha elfogadásra kerülne a megállapodás, a rekultiváció elkezdődne, és minél 
hamarabb befejeződne ez a projekt. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Megkérdezi, hogy a Duna Aszfalt Kft. mióta működik, mekkora saját tőkével rendelkezik és 
mennyi a jegyzett tőkéje? 
 
Somlyódy Balázs Duna Aszfalt kft. képviselője: 
A Duna Aszfalt egy cégcsoport. Több céget tartalmaz. Két magyar magánszemély 
tulajdonában van. Tiszakécskei központú vállalat. Évente több 10 milliárdos árbevétele van a 
cégnek és több mint 600 alkalmazottja.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Megkérdezi, hogy az önkormányzat 3 millió forintból mit tudna megoldani? Szerinte nem sok 
mindent, ha útépítésről van szó. Mivel van egy kialakult gyakorlat és sok önkormányzatnál 
végeznek ilyen jellegű munkálatokat, ezért javasolja, hogy írják alá azt a szerződést, amit a 
többi önkormányzat is és a társult tagok, hogy megkezdődhessen a munka. Ragaszkodna 
ahhoz, hogy az érintett úthálózat állapotáról hiteles dokumentáció készüljön. Megfelelő 
létszámú tanúval közreműködően, aláíratva. Illetőleg, ha van, hitelesített fényképezőgép vagy 
képrögzítő elektronikus eszköz azt vessék be, hogy később ne legyen ebből vita. 
 
Sérülni fog az út, mert a súlykorlátozást át kell hágni, ahhoz, hogy a megközelítés biztosított 
legyen. A szerződésbe érdemes lenne bele venni, hogy milyen időn belül javítják ki, és milyen 
időn belül vállalják az eredeti állapot helyreállítását. Az önkormányzatnak az lehet az egyetlen 
igazán megalapozott igénye, hogy az eredeti állapot helyreállítása történjen meg. Rengeteg 
szabvány szabályozza, meg egyéb műszaki szabályrendszer szabályozza az útépítést. Tehát, 
hogy ha egy utat meg kell csinálni, mert az tönkrement, akkor feltehetően sokkal jobb lesz, 
mint volt. Az önkormányzat nyerhet valamit. Pontosan azért, hogy ne legyen vita, akár a 
társuláson belül és a társult tagok között, és hogy megindulhasson ez a munkafolyamat, 
javasolja, hogy lépjenek át az eddigi huzakodáson. 
 
Somlyódy Balázs Duna Aszfalt kft. képviselője: 
Nem akarnak kibújni ez alól, az általuk visszaküldött javasolt megállapodás sokkal szigorúbb, 
mint amiket alá szoktak írni. Minden további nélkül aláírják ezt a szigorú megállapodást. 
Nincs ezzel problémájuk, csak konkrétumok szerepeljenek benne, és a konkrét műszaki 
tartalom. Konkrét határidőt nem tartalmaz, de tudják rögzíteni, hogy a szállítási feladatokat 
követően időjárástól függően két hónapon belül vállalják, erre a határidőre a kötbért is 
vállalják, ellentmondás nélkül, csak konkrétan fogalmazzák meg, hogy minél hamarabb 
elkezdhessék a kivitelezést. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A megállapodással kapcsolatban, annyit szeretne elmondani, hogy a testületi anyaggal a Duna 
Aszfalt által készített megállapodás került kiküldésre. Tegnap a Képviselő-testület által 
elfogadott is kiküldésre került, és mind kettőben külön színnel van jelölve a különbség. Úgy 
gondolja, hogy ebből egyértelműen kitűnik, hogy azon túl, hogy az önkormányzatot védő 
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garanciális elemek kikerültek belőle, (kötbér, bankgarancia.) azon túl nagyon át lett 
fogalmazva. Azt is lehet mondani, hogy egy új megállapodás van a Képviselő-testület előtt. 
Az alapszerződést Dr. Kovács Tibor ügyvéd úr készítette. Elképzelhető, hogy a másik félnek 
túl szigorúnak tűnik, ennek az oka a folyamatban lévő per, amibe most az önkormányzat 
benne van. Célszerű lenne, ha ezt a megállapodást Kovács ügyvéd úrnak elküldenék és át 
tudná nézni. Tudják, hogy egy szerződésben, ami nincs konkrétan leírva, nincs probléma, de 
ha gond van, akár egy szóból is komoly problémák lehetnek.  
 
Elhangzott a határidőre vonatkozó információ. Úgy tudja, hogy a rekultiváció határideje jövő 
év május. Gond lenne-e, ha ezt későbbi időpontban tárgyalná a Képviselő-testület? Az első 
szerződést még márciusban elfogadta a Képviselő-testület és áprilisban eljuttatásra került a 
cég részére. 8 hónap eltelt, és a cégnek hamarabb kellett volna figyelmet fordítani a 
megállapodásra. Abban teljesen igaza van, hogy két fél egyezségén kell, hogy alapuljon. A két 
félnek még egyszer le kellene ülni, és a két fél által már jóváhagyott megállapodást kellene 
visszahozni a Képviselő-testület elé. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az önkormányzatnak valóban biztosítania kell az útvonalat. Biztosítani akarják, de a józanész 
határain belül. Ha valamit kölcsön adnak, azt szeretnék ugyanolyan állapotban visszakapni. 
Azt gondolja, hogy ez a szerződés nem szól másról. Ebben nem jogi csavarok vannak, az, 
hogyha az önkormányzat biztosítja a saját pozícióit, az nem jogi csavar. Az egy korrekt 
történet. Lehet, hogy más településen nincs rossz tapasztalat, vagy nem készítették így elő a 
megállapodást, vagy lehet, hogy nincs erre apparátusuk, aki ezt elő tudná készíteni vagy meg 
tudná fogalmazni. Nem gondolja, hogy a többi önkormányzat példáját kell követniük. Ez a 
megállapodás Debrecen város honlapján megtalálható megállapodás mintájára készült el.  
 
Ha jól emlékszik december 31-e a kivitelezés határideje. Januárban, februárban a rossz idő 
miatt ezeket a munkálatokat nem lehet elvégezni, viszont az önkormányzatnak, hogy 
elszámolható legyen a rekultivációs pályázat, már a rossz időben le kell igazolni, hogy az 
összes munkát elvégezték. Valószínű ezt le is fogják igazolni, utána pedig, majd húzzák-
halasztják az időt és lehet, hogy a jó időben sem fogják elvégezni a kátyúzást. Nem tartja 
irreálisnak a 3 milliót, ami nem védi le teljes mértékben az önkormányzatot, de van egy 
szimbolikus értéke. Azt kérik, hogy had menjenek rá az útra, had csináljanak több tízmillió 
Ft-os kárt. Rámehetnek, de legalább 3 millió Ft-ot adjanak biztosítékba.  
 
Igaza van Jegyző asszonynak, hogy áprilisban elküldték az előkészített szerződés tervezetet, 
és bőven lett volna idő megvitatni, hogy mely része jó, melyik nem. Most amikor már a jövő 
héten indulnia kellene a munkálatoknak, akkor megint olyan helyzetbe kerül az 
önkormányzat, hogy jóindulatú, vagy megakasztja a település rekultivációját. Az a 
tapasztalata, hogy amikor így sarokba szorítják az önkormányzatot, abból jó nem sül ki sosem.  
 
Annyit megtett, hogy hozzájárult ahhoz, hogy a rostáló gépeket szállítsák le. Az is túl fogja 
terhelni az utakat, de úgy gondolja, hogy ez nem fog olyan mértékű kárt okozni, amit az, az út 
ne bírna el. Viszont, ha itt több száz megrakott szállítást kell lebonyolítani, az már az út 
szempontjából nagy károkat fog okozni. 
 
Az az érdekük, hogy határidőn belül megvalósuljon a rekultiváció. Javasolja, hogy a Duna 
Aszfalt jogásza egyeztessen az önkormányzat jogászával és akár egy rendkívüli testületi ülés 
keretében tárgyalják újra ezt a napirendi pontot. 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2013. OKTÓBER 31. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

11/71 

Az Ügyrendi Bizottság elnöke, Vigh József képviselő jelezte, hogy letelt a napirendi pont 
tárgyalására az SZMSZ szerint rendelkezésre álló félóra. 
 
Kérdezi a Képviselő-testületet, hogy kívánják-e a napirendi pont tárgyalását folytatni. Kéri, 
hogy aki igen, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 3 igen, 1 nem szavazattal, 5 tartózkodással nem kívánja tovább folytatni 
a vitát. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki az eredeti javaslatot, a Duna Aszfalt Kft. által előterjesztett megállapodást 
elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 0 igen 6 nem szavazattal 3 tartózkodás mellett nem fogadta el a Duna 
Aszfalt Kft. által előterjesztett közúthasználati megállapodást. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a Duna Aszfalt Kft. és az önkormányzat ügyvédei 
egymással egyeztetve pár napon belül készítse elő ezt az anyagot, úgy hogy az ő érdekük se 
sérüljön és az önkormányzat érdeke is védve legyen, és azt egy rendkívüli ülésen újra 
tárgyalják, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
377/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Dr. Kovács Tibor József ügyvéd (4026 Debrecen, Darabos u. 37.) és a 
Duna Aszfalt Kft. (6060 Tiszakécske, Béke utca 150.) jogi képviselője 
egymással egyeztetve készítse elő a közúthasználat feltételeiről szóló 
megállapodást úgy, hogy a Duna Aszfalt Kft. érdeke ne sérüljön és Egyek 
Nagyközség Önkormányzatának érdeke is védve legyen. 
 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Somlyódy Balázs Duna Aszfalt kft. képviselője: 
Azért nem reagáltak erre a megállapodásra semmit, mert lejárt a rekultivációs engedélye a 
hulladéklerakónak, amit ők az önkormányzat meghatalmazásával újra terveztek és 
engedélyeztettek. A jelenlegi szövegezés szerint, akkor vonulhatnak fel a munkaterületre, ha 
ez a megállapodás aláírásra kerül, rögzíthetik-e hogy azt a 3 gépet, ami a munkakezdéshez 
szükséges, a megállapodás aláírásától függetlenül behozhatják az engedélyezett Fő utca – 
Csokonai utca – Béke utca – Tagi út útvonalon, és elkezdhetik a kivitelezési munkát, viszont a 
szállítás addig nem végezhető, amíg a megállapodás nincs meg. Nyernének vele 2 hetet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja, hogy a munkagépek had vonuljanak fel és a szállítás kezdődjön el később. Kéri, 
hogy aki ezzel a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
378/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata engedélyezi, hogy az Egyek Nagyközség 
közigazgatási területén lévő kommunális hulladéklerakó rekultivációs 
munkálatait végző Duna Aszfalt Kft. (6060 Tiszakécske, Béke utca 150.) a 
munkakezdéshez szükséges 3 gépet a munkaterületre szállítsa, de a 
kommunális hulladék elszállítása csak a közúthasználati megállapodás aláírását 
követően kezdődhet meg. 
 
Engedélyezett útvonal: Fő utca – Csokonai utca – Béke utca – Tagi út 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

3./ Pályázat benyújtása műfüves pályára 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Köszönti Csige László urat, az MLSZ megyei elnökét és az Ecsedi Jánost, az Egyeki SBSE 
elnökét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Bevezetésként annyit elmondana, hogy polgármesterként a környező településekre meg 
szokták hívni az ünnepélyes átadásokra. Görbeházán és Újszentmargitán vett részt műfüves 
pálya átadásán. Mind a két település körülbelül 1500-1600 fős és ezen a két településen 
gyönyörű szép műfüves pályát építettek. Egy település nem csak utakból, ingatlanokból áll, 
nagyon fontos, szerves részét képezik a közösségek, civil szervezetek, népdalkör, klubok, 
csoportosulások, ahol az emberek együtt vannak. A civil szerveződések hasonló mértékben 
tudják növelni a település megtartó erejét, mint egy-egy jól sikerült beruházás. Nagy szükség 
van rá, hogy jobb körülményekkel vonzó feltételekkel kicsalogassák a fiatalokat a tévé és a 
számítógép elől és rávegyék őket a mozgásra. Amit most a sportra költenek, azt a jövőben az 
egészségügyi ellátáson meg fogják spórolni. Ha az állam most erre adja a pénzt, akkor 
fontolják meg. ez egy olyan döntés, amit ő egyedül nem hozhat meg. Azért is hozta a 
Képviselő-testület elé ezt az anyagot, hogy beszéljék meg közösen. Nagyon sok érv van 
mellette és ellene, ezeket racionálisan mérlegeljék, és bízik benne, hogy bölcs döntést fognak 
hozni, legyen az akár támogató vagy nem támogató.  
 
Ezt a napirendi pontot a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, 
Kulturális, Ifjúsági és Sport Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottságok 
álláspontjának ismertetését.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal jelenleg nem javasolja a Képviselő-testületnek a pályázat 
benyújtását a településen történő műfüves pálya megépítésére. 
 
A Településfejlesztési bizottság ülésén az ellenérvek kerültek túlsúlyba. 
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Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-
testületnek a pályázat benyújtását műfüves pályára. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Két ellentétes vélemény. Csige Lászónak és Ecsedi Jánosnak átadja a szót, hogy segítsenek az 
érvelésben és segítsenek abban, hogy jó döntést hozzanak, akkor is, ha támogatják, akkor is, 
ha nem támogatják. Segítsenek nekik a helyes észérvek megtalálásában. 
 
Ecsedi János Egyeki SBSE elnöke: 
 A pályázatot az MLSZ 2011-ben indította, féléves ciklusokban valósulnak meg a pályázatok, 
a pálya átadásai. Nem tudja meddig fog folytatódni, mivel a társasági adóból történik a 
beruházások 70%-a, míg a 30%-önerőt a pályázók fizetik be. Hogy miért fontos egy ilyen 
pálya? Ezen a pályán nem csak futballozni, hanem egyéb sportot is lehet végezni. Kézilabda, 
tömegsport, szabadidős tevékenység. Számtalan olyan dolgot lehet ezen a pályán végrehajtani, 
ami jövőépítő. Elhangzott az, hogy utat építsenek vagy műfüves pályát. Úgy gondolja, hogy ez 
a fiatalság részéről egy településen megtartó erő lehet. Hiába lesznek utak, ha nem lesz, aki 
járjon rajta, mert elköltöznek, elmennek. Attól függ, hogy merről közelítik meg ezt a dolgot. 
A Pénzügyi Bizottság ülésén anomáliák merültek fel a bérleti díjjal, a tulajdonnak a 
viszonyával. A 30%-os önrészt bontották le 15 éve bérleti díjra. Természetesen, ha valamihez 
hozzátesznek több millió forintot, akkor valamilyen biztosítékot is kívánnak cserébe. A 
társasági adókból fakadóan kötelezettségi előny, hogy a feladat végrehajtó könyvében 
szerepeljen, mint beruházás. Ezért van az, hogy az MLSZ könyvébe ez a beruházás is bekerül, 
tehát nem a tulajdonába kerül át, nem az MLSZ-é lesz, hanem az Egyekieké. A bérleti díjjal 
kapcsolatban 30%, és ezen túl menően nem kell fizetni.  
 
A fenntartása 5-600.000 Ft/év. Hozzátenné azt, hogy a hagyományos pálya karbantartásának a 
díja, a műfüves pálya karbantartási díjának 40%-a. Vannak olyan tételek, amik 
mérlegelendőek. 
 
Csige László MLSZ elnöke: 
Alátámasztja Ecsedi János tájékoztatását. 2011 óta 13 ilyen pálya épült a megyében. 
Legtöbbet Debrecenben, és az iskolaudvaron építették. Ott tartják a mindennapos testnevelés 
órákat. A műfüves pálya lehetőséget biztosít arra, hogy a téli időjárási viszonyokat ki tudják 
küszöbölni és télen is lehet rajta sportolni. Nem ismeri az iskola létesítmény ellátását, de a 
testnevelés órákat is meg lehet tartani. Nem kell attól tartani, hogy a pálya nagy mennyiségű 
vizet kapott és sáros, ez elvezeti a vizet, nincs jegesedés. 
 
Egyeken két évvel ezelőtt majdnem megszűnt a labdarúgás, de az utánpótlás csapatot tovább 
versenyeztették. A felnőtt csapattal nem foglalkoztak, de részt vettek a Bozsik programban. 
 
Az új vezetés mindent megtesz, hogy ezt az egyesületet működtessék. Pályáztak a társasági 
adó pályázatra és nyertek is. Mindent megtesznek, azért hogy a fiataloknak biztosítsák a 
helyben történő egészséges életmódot elősegítő sport, mozgás lehetőségét. Nyáron, ha 
felkapcsolják a világítást, akár este 10-ig is focizhatnak ott.  
 
A 30%-on kívül nem kell többet befizetni a MLSZ-hez, karban kell tartani a pályát, de a pálya 
karbantartásához bérbeadással lehet bevételt szerezni, úgy hogy az önköltségre kijön. 
Semmilyen más költség nincs. Ez Debrecenben bevált, akkor gondolja vidéken is befog.  
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Ecsedi János Egyeki SBSE elnöke:  
Tavasszal kevesebb volt egy ilyen pálya beruházási költsége. Nem kellett kauciót fizetni, 
egyéb kiadások is enyhébbek voltak. Ha adott időben nem használják ki a lehetőséget, akkor 
lemaradnak róla. Élni kell a lehetőséggel, javasolja, hogy a Képviselő-testület támogassa a 
pályázat beadását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Tavasszal a konszolidáció előtt, félt volna 8-9 millió Ft önrészt bevállalni. Az 
adósságállományuk 26-27 millió Ft körül mozog. Ha Újszentmargita önkormányzata meg bírt 
vele birkózni, akkor nekik is meg kell tudni. Kérdezi, hogy az elhangzottak függvényében 
kiszeretne hozzászólni? 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Napok óta törik a fejüket áldozzanak-e erre pénzt a jelen gazdasági helyzetben. Visszautasítja 
azt a megjegyzését Ecsedi János bizottsági tagnak, hogy vannak érdekcsoportok, amelyek 
háttérbe szorultak. Úgy gondolja, hogy az önkormányzat a sportot kiemelten támogatta. Nem 
hiszi, hogy hátrányt szenvedtek volna bármiben. Gondoljanak csak a civil szervezetek 
pályázati úton történő támogatására. Mindenképpen támogatja, amennyiben valamelyik 
iskolaudvaron kerül sor a műfüves pálya megépítésre. Ismerik mindkét iskolaudvaron lévő 
pályák állapotát, mindkettő felújításra szorul. Nyílván használhatja minden érdekcsoport a 
településen, kiemelten, akik fociznak, hiszen a műfüves pálya elsősorban erre való. 
Amennyiben iskolaudvaron valósul meg, akkor a testnevelés órákat valóban meg tudják ott 
tartani. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Számára még nem tiszta, hogy hol szeretnék ezt a műfüves pályát kialakítani. Nagyon fontos, 
mert nyilatkoznia kell az önkormányzatnak arról, hogy az az ingatlan ahol a műfüves pálya 
kialakításra kerül, az nem tartozik az önkormányzat törzsvagyonába és nem minősül 
korlátozottan forgalomképes vagyonnak. A sportpálya korlátozottan forgalomképes, ez 
ügyben az önkormányzat nem tehet ilyen nyilatkozatot.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ebben ellenmondás van, mert ha Debrecenben iskolaudvarokon építették meg, az biztos, hogy 
az iskola is a forgalomképtelen törzsvagyon részét képezik. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Ő most a pályázati kiírásból idézett. Felolvassa ezt a részt. „Nyilatkozom arról, hogy a fenti 
ingatlan nem tartozik az Önkormányzat törzsvagyonába, illetve helyi önkormányzati 
rendelet értelmében nem minősül korlátozottan forgalomképes vagyonnak.” 
 
Csige László MLSZ elnöke: 
Ezzel nem kell foglalkozni. Erre van egy jogi kiskapu, és most már lehet iskolaudvarra is 
külön nyilatkozatot tenni. Az is törzsvagyon, ez nem kizáró ok. Debrecenben sem volt kizáró 
ok, itt sem kizáró ok. Véletlenül került bele, vagy nem vették ki. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Tehát akkor nem kell ilyen nyilatkozatot tenni.  
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Az objektív tájékoztatás érdekében fontosnak tartja, hogy tájékoztatva legyen a lakosság és a 
Képviselő-testület, hogy mit vállal az önkormányzat ezzel a pályázattal. Felolvassa a 
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jegyzőkönyv mellékleteként csatolt előterjesztésből, hogy nyertes pályázat esetén a 
pályázónak milyen általános feltételeket kell vállalnia.  
 
Látható, hogy a 9 millió Ft-os önrész nem feltétlen 9 millió Ft-ot fog jelenteni. Ezekkel a 
vállalásokkal az önkormányzat további milliókat vállal. Például a kiviteli terv elkészítése 
biztos nem 2 Ft-ba fog kerülni, a talajmechanikai vizsgálat elkészítése szintén nem 2 Ft. 
Illetve vannak olyan költségek, amiket megjósolni sem tudnak, hogy mennyi lesz. Úgy 
gondolja, hogy ezekkel a dolgokkal, jobb, hogy ha a Képviselő-testület tisztában van. Vannak 
opcionális tételek a pályázatban, mint a mobil lelátó, kerítés, LED világítás, 2 db fedett kispad 
(6-12 fő), hogy ha az önkormányzat ezeket bevállalja, az tovább növeli a saját járulékos 
költségeit. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A helyszínről váltsanak egy szót. Hajduné Holló Katalin képviselő javasolta az oktatási 
intézmények udvarát. 
 
Ecsedi János Egyeki SBSE elnöke: 
Az érdekcsoportnál a nagyberuházásokra gondolt. A helyszínnel kapcsolatosan a sport köz és 
sportpálya vonatkozásában, ha a kerítés kintebb kerülne, akkor oda kerülne a pálya. A 
pályázat benyújtása után, az önkormányzat kapna elektronikus felületen egy jelszót, ahol 
megjelennek a műfüves pályákkal kapcsolatos költségek. Más településeknél eddig nem került 
többe, mint ami önrészként szerepelt. Újszentmargitán nem egy, hanem két pálya van. A 
sportpályán a vizesblokk és az áram rendelkezésre áll. A vízvétel lehetősége ott van. A 
talajmechanikai vizsgálat eredményét most már csatolni kell, csak nyilatkozni kell, hogy a 
beszerzés folyamatban van. Ennek az összege 80-100 ezer Ft. 
 
Csige László MLSZ elnöke: 
A kiviteli terv benne van az összköltségben. Ezt az MLSZ pályáztatja meg, csak annyi a dolga 
az önkormányzatnak, hogy befizeti ezt a 30%-os önrészt a beruházás megkezdése előtt 10 
nappal. Kijönnek, felmérik a helyzetet és ők adnak egy árajánlatot az MLSZ-nek, ami nem 
szokta meghaladni azt a 31 millió Ft-ot.  
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Ez a napirendi pont rendkívül kényes téma. Elhangzott több pro-kontra érv. Valóban, ha 
megcsinálják azokat az utakat, akkor ki fog végig menni rajta? Fontos, hogy minden 
korosztály itt tevékenykedjenek. Ezt a pályázatot teljes mértékben támogatja. Soha nem is volt 
a sport ellen. A sportegyesület elnöke azt mondta, hogy kárt okozott a falunak, amikor nem 
adta rá a szavazatát. Nem okozott a falunak, ezzel semmi rosszat. Mindig a sportért volt és 
azért, hogy a fiataloknak lehetőséget adjanak. Minden egyes sportbálon aktívan 
tevékenykedett, adományokat gyűjtött. Nem hiszi, hogy ő lenne az a személy, aki ezt gátolta. 
Ilyen nehéz anyagi gondok között, amivel az önkormányzat küzd, hogy alig találtak pénzt 
orvosi műszerekre, és beteg gyerekeknek, rászoruló családoknak, alig tudják a kenyér pénzt és 
tűzifát biztosítani. 
 
A pályázati anyagot elolvasta és feltétlenül kérné az Egyeki SBSE támogatását. Valóban nem 
csak a 9 millió Ft lesz, mivel a fiatalok nyilván az opcionálisan beszerezhető eszközöket is 
beszereznék. Szoros együttműködés nélkül, ez nem kivitelezhető. Javaslatokat kér az irodai 
dolgozóktól és a sportegyesület elnökétől. Konkrét terv vagy ötlet, hogy a jövő évben ezt 
finanszírozni tudják. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Sok mindenben igaza van, képviselő asszonynak, de egy dolog megütötte a fülét, hogy az 
„Orvosoknak alig találtak pénzt műszerekre.” Azt gondolja, hogy ez nem teljesen így van, 
mert az hogy az önkormányzat nehéz helyzetben van, az egy hosszú folyamatnak az 
eredménye. A cél még messze van, de a 3 évvel ezelőttihez képest paradicsomi helyzet van. 
Összességében még is találtak rá pénzt, hogy támogassák a kardiológiát, támogassák a 
sebészetet. Ezek az előtt szóba sem jöhettek volna. Azt hogy nem tudnak mindenkinek fát és 
kenyeret biztosítani. Azt gondolja, hogy ez egy óriási tévhit a magyar társadalomban, hogy az 
önkormányzatnak mindenki részére fát és kenyeret kell biztosítania. Az önkormányzat segít, 
de mindenkinek magának kell ezeket biztosítani. Több mint 600 embernek biztosít 
lakásfenntartási támogatást az önkormányzat, ez az önkormányzatnak több 10 millió 
forintjába kerül, de emellett még kérik a fát.  
 
A nehéz anyagi helyzet ellenére, óriási előrelépés, hogy tudnak fejleszteni. Például bútorokat 
vettek a fogorvosi rendelőbe, műszereket vettek a sebészetre, a kardiológusnak műszereket 
biztosítanak, a rendőrségre bútorokat vettek, felújították, épül a térfigyelő rendszer. Ezeket 
nem is ragozza tovább. 
 
Vigh József képviselő:  
Jelzi, hogy letelt a napirend tárgyalására az SZMSZ-ben meghatározott félóra. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a napirendi pont tárgyalását folytatni kívánja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett folytatja a napirend tárgyalását. 
 
Murvai Ferenc bizottsági tag:  
Csige és Ecsedi úr érvelése, hogy a 20x40 méteres pálya milyen hatalmas lehetőséget adna a 
futballnak, kézilabdának esetleg a tömegsportnak. A mostani körülmények sokkal 
áldásosabbak, mint régen voltak. Lelkesedik a sportért, de amikor 9 millió Ft-os önerőről van 
szó, meglepődne, ha a Képviselő-testület ezek ismeretében rábólintana a műfüves pályára, 
mivel régen 100-200 ezer forintokon órákig vitatkoztak. A mindennapos testnevelés, hogy 45 
perc alatt oda és visszasétáljon szerinte ez nonszensz dolog. Ha az iskolaudvarra kerül a műfű, 
akkor két hónap múlva meg lehet nézni. Az együttműködési megállapodásban a Kárveszély 
esetében benne van, hogy „Az Önkormányzat köteles a Futballpályán keletkezett 
károsodásokat haladéktalanul helyreállítani.” Amit Bóta Barbara aljegyző ismertetett, hogy 
milyen plusz költségeket indukálna. Az éjszakai foci is plusz költség. Szerinte a Képviselő-
testület nincs olyan helyzetben, hogy ezt most hirtelen bevállalja. 2011 óta nyitott a pályázat 
javasolja, várják meg a 2014 évet, hogy jobb anyagi körülmények köszönjenek rájuk. Aki 
igazán akar sportolni, az most is meg találja a feltételeket Egyeken. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az idő nem végtelen, mert ha akarnak pályázni, azt november 11-ig lehet beadni. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  
Egyetért, Hajduné Holló Katalin képviselővel, hogy bármelyik iskola udvarán nagyszerű 
lehetőség lenne. Mivel az eljáró gyerekek nem biztos, hogy mindennap ki tudják használni, de 
az általános iskolás gyerekek mindennap a testnevelés óra során igénybe tudnák venni ezt a 
lehetőséget, amennyiben ez megvalósul. Ecsedi Jánost kérdezi, hogy mindenképpen 
ragaszkodnak a sportpályán lévő pálya kiépítéshez, vagy ezt az alternatívát is 
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megvalósíthatónak látják? Ez egy jó lehetőség, de át kell gondolni, hogy hogyan tudnák 
legjobban kihasználni a mindennapokban. 
 
Ecsedi János Egyeki SBSE elnöke:  
Murvai Ferenc bizottsági tagnak válaszolna először. Biztos benne, hogy abban az időben is 
rengeteg tehetséges gyerek volt, de ha megfelelő körülmények lettek volna, akkor nem 
megyei, hanem NB1-es csapatban játszhattak volna. Úgy gondolja, hogy itt a lehetőséget 
kellene jobban alátámasztani ahhoz, hogy még nagyobb sikerrel tudják a jelenlegi tehetséges 
gyerekek ezt kihasználni. 
 
Nem kellene, ezt a pályát az ő nevéhez kötni. Itt most a sportról van szó. A döntésnél ne az ő 
személye legyen szempont, hanem az, hogy mit nyújt itt ez a pálya. A bevétellel és a 
költségekkel kapcsolatosan, úgy gondolja, hogy ha visszatekintenek az elmúlt időben nem 
volt ilyen rendezett a sportegyesület anyagi helyzete. A beszámolóból mindenki emlékezhet 
rá, hogy például a megyei közgyűlésnél az elmúlt pár évben egyetlenegy pályázat sem volt 
beadva, most az ő időszakában 4 pályázat volt beadva és 330.000 Ft-ot nyertek. De van más, 
akár a TAO-s pályázattal kapcsolatosan 3,1 millió Ft önrész. Van más jellegű, olyan bevételi 
forrás, mint a tagdíj. A befizetett tagdíj értéke körülbelül 400.000 Ft volt. Úgy gondolja, hogy 
ez példaértékű. 
 
Az, hogy működtetni kívánják-e. Nyílván azt még nem tudja, hogy az önkormányzat átadja, 
vagy nem üzemeltetésre. Vannak lehetőségek, különböző tornák megszervezésével, a pálya 
bérbeadásával. Igény van rá, tehát lehet rentábilisan működtetni.  
 
Vitéz Zsolt képviselőnek válaszol a helyszínnel kapcsolatosan. Szerinte az egyik, a másikat 
nem zárhatja ki. Az oktatási intézmények is pályázhatnak erre. Különböző helyszínek 
merültek fel. Előzetes áttekintés nélkül, legalkalmasabbnak az általa ismertetett helyszínt 
látná.  
 
Még egyszer elmondja, hogy ezt nem Ecsedi János nevéhez kell kötni, mert például lehet 
jövőre nem ő lesz a SBSE elnöke. 15 éves távlatban kell gondolkodni és ez a személytől 
független legyen. Azt gondolja, hogy a célokat kell elsődlegesen szem előtt tartani. Az biztos, 
hogy amíg ő ebben a pozícióban van, mindent megtesz, hogy jól, gazdaságosan működjön és 
mindenki számára megfelelő legyen, aki ezt használja. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
Elmondja, hogy miért nem fogja megszavazni, ezt a napirendi pontot. Az önkormányzatnak 
van adósságállománya, amellett takarékoskodni kell. Ugyanakkor meg lehet nézni a falunak a 
képét, amíg nem tudják a romos ingatlanokat eltüntetni, a házakat, az utcákat rendbe tenni, 
addig ő ilyen dolgokat nem tud megszavazni. Ettől függetlenül mindenkinek lehet sportolni, 
ugyanúgy, mint eddig is. Megszűnt a népdalkör, mert az idejáró tanárnőnek a havi 20.000 Ft-
os díját nem tudták kifizetni, ezek apró dolgok, de mindezeket nagyon jól átgondolva, erre a 
napirendi pontra, ő nemmel fog szavazni. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Most olyan kérdésben kell döntést hozni kicsiben, ami nagyban országos szinten botrányt 
váltott ki. Van egy gyötrelmes, szégyenletes magyar futball, amin csak pironkodhatnak. Azt 
látják, hogy a gazdaság tönkre megy, a foglalkoztatási adatokat úgy kozmetikázzák, hogy a 
külföldön dolgozók és a helyi közmunkások foglalkoztatási jogviszonyait is beteszik a 
statisztikába. De mindenki érzi a saját bőrén, hogy ez a gazdaság megy tönkre, ez redukálódik. 
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Azt látja, hogy egyre több a nyomorult szegény ember, és közöttük egyre több olyan van, aki 
munkaképes, akiknek szakmájuk van, aki szorgalmas és lassan odajutnak, hogy éheznek a 
családjukkal együtt, mert tönkre van vágva a gazdaság. Ez az egyik oldal.  
 
A másik oldal a több milliárdos, erejüket meghaladó stadion beruházások. És mi van 
mögötte? Az egész mögött egy csapnivaló, szégyenletes futball. Ezt lefordítva Egyekre, nem 
fogja megszavazni a pályázat beadását. Nem fogja azt támogatni, hogy az önkormányzat a 
jelenlegi helyzetében egy közel 10 millió Ft-os terhet, utána 15 éven keresztül terhet vállaljon 
magára, ami után felelősséggel tartozik. Erre nincs pénz. Egyetért Murvai Ferenc bizottsági 
taggal, ő is várna ezzel. Nem akarja a fiatalokat megfosztani semmitől, de egy tébolyult buta 
sorozatba nem akarna beleállni. Azért, mert a miniszterelnök szereti a futballt, és mert ilyen 
pályázatok sokasága van kiírva, azért ilyen ésszerűtlen terheket vegyen magára egy 
kistelepülés, azt ő butaságnak tartja. Természetesen joga van megszavazni ennek a 
településnek. A mondandója végén szeretné kifejezni tiszteletét és elismerését az egyesület 
részére, mert csakugyan pozitív változások vannak az utóbbi időben. 
 
Ő azzal várna azzal még egy kicsit, hogy ide tegyenek 10 millió Ft-ot és elkötelezzék magukat 
15 évre.   
 
Vigh József képviselő:  
2011 óta fut ez a pályázat. Majd jövőre meglátják. Választás után, ha megy még ez a pályázati 
kiírás, akkor támogatni fogja. Most is szívesen támogatná, mert nagyon sok minden mellette 
szól, nagyon sok minden viszont ellene. És valamivel több dolog szól ellene, és magától 
értetődő súlyos akadályok vannak.  
 
Dr. Antal László képviselő:  
Többekben felmerült a kérdés, hogy ha már 2011 óta fut ez a pályázat, akkor miért csak most 
pályáznak. Szerinte ennek az az oka, hogy a foci nem régen integrálódott be a ping-ponghoz 
és nyílván egy ping-pong klubnak esze ágában sincs műfüves pályára pályázni. Szerinte ez 
lehet az oka, de Ecsedi János biztosan kijavítja majd, ha nem így van.   
 
Amikor a Pénzügyi Bizottság elnöke lett, leszögezett magának néhány elvet, az egyik az, hogy 
a nagy önerejű pályázatokat nem fogja támogatni, de Debreceni tapasztalatai alapján, azt látja, 
hogy ha valaki jól gazdálkodik egy műfüves pályával, akkor nagyon nagy haszonra lehet szert 
tenni. Azt szeretné, hogy Ecsedi Jánosnak az SBSE elnökének maradjon meg a kitartása és 
vigye tovább a sportéletet Egyeken, és jussanak el arra a szintre, hogy az önkormányzatnak ne 
kelljen őket támogatni. Ezt, az éves szinten 1-1,5 milliót, amit átadnak a sportra, ezt termeljék 
ki maguknak. Nyílván ehhez nem egy ilyen pálya kell, hanem ehhez hasonló fejlesztések, 
beruházások. Ezt jelenleg tudja támogatni a sport szeretete miatt, de a Pénzügyi Bizottság 
elnökeként, ha csak az eszére hallgatna, azt mondaná, hogy várjanak, de pontosan tudja, hogy 
a TAO-s pénzek el fognak fogyni. Ez nem feltétlenül lesz meg jövőre, vagy azután.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Elhangzott az a kifejezés, hogy luxusberuházás. Úgy gondolja, hogy ha a helyszínt vizsgálják, 
és meg lesz a támogatása ennek a projektnek, akkor két műfüves pálya 1 településen tényleg 
luxus. El kellene dönteni, hogy ha beadják ezt a pályázatot, akkor hol legyen a helyszín. A 
kihasználtság tekintetében ő úgy gondolja, hogy van 600 óvódás és iskolás gyermek, aki 
naponta hozzáfér és használja az iskolaudvar a megfelelő helyszín. 
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9-10 millió forint az önrész, és az újtelepi iskola udvarának felújítása 5 millió körül lenne. 
Előbb vagy utóbb, így is úgy is szánni kell a pályára pénzt, nem keveset. Ha támogatják, akkor 
szerinte valamelyik iskolaudvarra tegyék a pályát.  
 
Dr. Antal László képviselő:  
Az alapgondolat nem tűnik rossznak, amit Hajduné Holló Katalin képviselő mond, viszont azt 
láthatják, hogy az itteni aszfalt pályán milyen gondok vannak délutánonként és hétvégenként. 
Ilyen szempontból a két iskola közül az újtelepi iskola tűnhet jobb döntésnek. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Elhangzott, hogy a település megtartóerejét növeli egy ilyen pálya. Eszébe jutott az, ami ma 
már sajnos tény, hogy manapság azért hagyják el az emberek a településeiket, az országot, 
mert az adott országban nem lehet megélni. Ha egy normális egészséges, praktikus 
gazdaságpolitikát folytatna a kormány, akkor lenne valóságos gazdaság és nem csak virtuális, 
akkor az emberek itt maradnának, akkor lennének munkahelyek, meg lehetne normálisan élni 
minden embernek a havi fizetéséből és akkor tényleg lényeges lenne, hogy van egy műfüves 
pálya vagy nincsen. Azt gondolja, hogy egy műfüves ma nem szempont abban, hogy valaki 
elöltözik Egyekről, vagy itt marad. 
  
Vitéz Zsolt képviselő:  
Az őrzéssel kapcsolatban, jelenleg is őrizni kell az iskolaudvart, tehát ha egy műfüves pálya 
lenne, akkor így-is úgy-is meg kell oldani az őrzését. A két iskola közül a demográfiát 
figyelembe véve az Újtelepi iskolánál gondolkodni kell, hogy mit hoz a jövő, mert sajnos 
csökken a lakosság száma. Nem azt mondja, hogy bármi is történne az újtelepi iskolával, csak 
azt mondja, hogy ott inkább a kisebbek tudják igénybe venni, ezen a részen pedig a nagyobb 
diákok is. Hogy utánpótlás szempontjából melyik a lényegesebb, azt nem tudja megítélni, de 
bármelyik lehetőség nagyon jó lenne. 
 
Ecsedi János Egyeki SBSE elnöke: 
A helyszínnel kapcsolatosan annyit szeretne elmondani, hogy 2011 óta működnek, mint ASE 
és tevékenység bővülése miatt vállalták fel a labdarúgást és 2013-tól hivatalosan bejegyzett 
egyesület. Tehát visszatekintésként, hogy ez miért nem, nem az ő reszortja volt.  Ezt a 
tevékenységet úgy gondolja, hogy megfelelő megfontoltsággal, stratégiai terveket kidolgozva 
próbálja ellátni. Nekik vannak más terveik is a sportpályával kapcsolatosan. Beszélt más 
szolgáltató céggel, kondi park kiépítésére, akadálypark megépítésére. Úgy gondolja, hogy ha 
sportlétesítményt, sportcentrumot, sportkomplexumot akarnak létrehozni, akkor a különböző 
tevékenységeknek egy helyen kell lennie. Felmerült egy gondolat az iskola részéről, nem 
mondja, hogy rossz, de a sportegyesület koncepciójába ez teljesen megalapozatlan. Ő az 
eredeti helyszínt tudja javasolni. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Felhívná a Képviselő-testület figyelmét, hogy november 11. a pályázat benyújtási határideje. 
Addig még rengeteg tenni való van. Megnézte a nyilatkozatot, amit az önkormányzatnak tenni 
kell. Itt már csak az szerepel, hogy arról kell nyilatkozni, hogy forgalomképtelen teleknek 
minősül-e az ingatlan. Úgy tudja, hogy a két iskola területe forgalomképtelen, mivel oktatási 
intézmény. Nem tudja, hogy milyen technikával, telekmegosztással vagy, hogy lehet 
megoldani, hogy maga az iskolaudvar kikerüljön ebből a forgalomképtelen körből. Viszont ez 
nem rövid idő, úgyhogy ha ebben gondolkodnak, akkor nagyon gyorsan lépni kell. A pályázat 
előkészítésével kapcsolatosan is merültek fel költségek. Ilyen például a talajmechanikai 
vizsgálat és ennek a fedezetéről is dönteni kellene. 
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Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A talajmechanikai vizsgálatot már többször említették. Az elképzelt helyszínt megnézte, hogy 
ha a kerítést néhány méterrel kintebb hozzák, ott árok van végig sport közben. Tehát az biztos, 
hogy az a terület nem alkalmas erre. 
 
Ecsedi János Egyeki SBSE elnöke: 
Az nincs bekötve a jelenlegi vízgyűjtő rendszerbe. A másik oldalon van árok, azzal ki lehet 
váltani. Annak az ároknak nincsen semmi szerepe. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Kemény István jelentkezik, hogy hozzá szeretne szólni. Kérdezi a Képviselő-testületet, hogy 
aki megadja a szót Kemény Istvánnak, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen 1 nem szavazattal megadja a szót Kemény István részére. 
 
Kemény István: 
Értelmetlennek tartja ezt a vitát, hiszen ha valaki akar futballozni, akkor mezítláb is tud.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Az Ügyrendi Bizottság elnöke jelzi, hogy ismét letelt a napirend tárgyalására meghatározott 
fél óra. Kéri, hogy aki folytatni szeretné a vitát, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 1 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett a vita folytatása mellet 
döntött. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Lassan minden ismerőse elköltözik a településről. Itt van egy lehetőség képviselőként és ő ezt 
megragadja, mert ha ez a feltétele és ezzel maradásra ösztönzi a fiatalokat, akkor 
természetesen támogatni fogja. De miből? Egyszerűen nem tudja, hogy miből, de úgy 
gondolja, hogy ez nem egy olyan falu, ahol nincs elég vállalkozó, vagy tehetősebb ember, 
hogy segítsen vagy lehetőséget kínáljon. 
 
Vigh József képviselő:  
A népesség megtartó ereje a futball, ez „hülyeség”. Egyeken a futballal már 40 éve az a 
probléma, hogy a fiatalok eljárnak dolgozni, tanulni és csak hétvégén vannak itthon, 
nincsenek jelen az edzésen. Meg is látszik az eredménye. Nem azért nincs tömegsport, mert 
nincsenek itthon a fiatalok, hanem egész egyszerűen más probléma miatt. 
 
Ecsedi János Egyeki SBSE elnöke: 
Amikor tavasszal megkeresték a fiatalok, hogy próbálják újraéleszteni a felnőtt focit, nemcsak 
ő, hanem az akkori vezetés bizalmat szavazott nekik. Őket nem kellene büntetni, azért hogy itt 
5-10 évvel ezelőtt milyen volt a foci. Ez egy másik generáció, ezt tudomásul kell venni. 
Mindenféleképpen bizalmat kell nekik szavazni, hogy bizonyítsanak, és úgy érzi, hogy 
kezdőként a jelenlegi eredményeik, ezt alá is támasszák. Vigh József képviselőnek volt egy 
olyan javaslata, hogy a választások után akar szavazni, ezt nagyon optimistának tartja. 
 
Holló János alpolgármester:  
A helyszínhez szeretne hozzászólni, felmerült alternatívaként, hogy valamelyik iskolaudvarra 
telepítsék ezt a létesítményt, amennyiben sikerül a pályázatot elindítani. Úgy gondolja, hogy a 
futball egy szabadidő sport, és a szabadidőben az iskola asszisztál és ennek az üzemeltetése, 
akár bajnokságok lefolytatása, ami bevételt hozhatna, szerinte mindenféleképpen ott kellene, 
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hogy legyen a sport létesítmény környékén, illetve több pályát is kiépíteni. És akkor szépen, 
folyamatosan kiépülne a régi sportkomplexum. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A területről mindenképpen döntenie kell a Képviselő-testületnek. Ez egy önkormányzati 
beruházás, ami önkormányzati ingatlant érint. Tehát itt, ezen az ülésen arra vonatkozólag is 
döntenie kell a testületnek, hogy amennyiben ezt a pályázatot be kívánják nyújtani, hol 
kívánják megvalósítani. Erre nézve két-három alternatíva hangzott el. Az eredeti javaslat a 
Sportpálya, a módosító javaslatként pedig a Fő u. 1 alatti iskola udvara, és az újtelepi iskola 
udvara.  
 
A Képviselő-testület döntését követően, amennyiben ez a pályázat elutasításra kerül, további 
teendő nincs. Amennyiben a Képviselő-testület megszavazza a pályázat benyújtását, akkor a 
kollégák hozzálátnak ennek az összeállításához és mindent meg fognak tenni annak 
érdekében, hogy ez egy sikeres pályázat legyen. Ugyanakkor nem menne el túl könnyen a 
Bóta Barbara aljegyző által említett nyilatkozat mellett. Egy ilyen pályázat számos 
nyilatkozatból és dokumentumból áll, amit 99%-ban polgármesternek és jegyzőnek szükséges 
aláírni. Itt annyit szeretne leszögezni, hogy csak valós tartalmú nyilatkozatot és valós tartalmú 
pályázatot hajlandó aláírni és feltételezi, hogy ezt a példát követi Polgármester úr is. Tehát 
amennyiben itt a forgalomképes és forgalomképtelen, és egyéb nyilatkozatok tekintetében, ő 
azt látja, hogy ez nem felel meg a jogszabályoknak és nem valós adattartalmat takar, akkor a 
pályázatban, illetve a nyilatkozatban nem kerül aláírásra. Ha valamit aláírnak, azért 
felelősséggel tartoznak, jelen esetben akár 15 évig is. Amennyiben Polgármester úr, 
szavazásra bocsátja a pályázat kérdését, akkor szavaznia kell a Képviselő-testületnek a 
helyszínt illetően is. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Amit Bóta Barbara aljegyző felolvasott, az egy fix dolog?  
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Utána nézett ennek a nyilatkozatnak, és már csak a forgalomképtelen vagyon van tiltva. 
Viszont az iskola továbbra is a tiltott ingatlanokba tartozik, mert az forgalomképtelen vagyon. 
A sportpálya korlátozottan forgalomképes.  
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Az elején elhangzott, hogy Debrecen sem foglalkozott ezzel a témával. Mennyire lehet ezt 
nem figyelembe venni és ezt a pályázatot beadni? 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Úgy gondolja, hogy biztos meg van ennek a technikája, ha időben elkészítik a pályázatot, 
elképzelhető lett volna az is, hogy telekmegosztással el lehet választani az oktatási 
intézménytől és akkor már nem forgalomképtelen. Ilyen megoldást tudna elképzelni. Ezzel 
kapcsolatban még az egyházzal is egyeztetni kell, hiszen ő az intézmény fenntartója.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Felmerült menet közben, hogy várjanak még. Az idő nem sürget, nem hangzott el, hogy ez az 
utolsó kör.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Azt sem tudja senki, hogy ez nem az utolsó kör. 
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Csige László MLSZ elnöke: 
Ez nem volt sehol probléma. Nem vették ki a törzsvagyonból. Van rá jogi minta. Ezeket a jogi 
dolgokat mindenhol áthidalták.  
 
Vigh József képviselő:  
Mivel szerinte nem megfelelően átgondolt a Képviselő-testület tagjai részéről, sokkal inkább 
kampány jellegű szavazásról van szó, ő névszerinti szavazást kér, aminek súlyos 
következményei lesznek. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Csige Lászlótól kérdezi, hogy később lesz-e ilyen pályázat? 
 
Csige László MLSZ elnöke:  
Tudomása szerint az UNIÓ 2014 vagy 2015-ig engedélyezte. Az MLSZ-nek az a célja, hogy 
ezt időn belül minél több pályát építsen Magyarországon. Ha lesz TAO-s pályázat, akkor 
folytatódik.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Nem a focinak és a műfüves pályának van megtartó ereje, hanem a közösségnek van megtartó 
ereje. Elfogadja azt is, minden szeretet ellenére, hogy ha nincs megélhetés, akkor menni kell.  
 
A focit illetően, Kemény István elmondja, hogy mezítláb kellene a labdát rúgni, mert, hogy 
úgy is lehet, ebben igaza van. Csak azt kell látni, hogy az egész világon minden területen 
fejlődés tapasztalható. A futball területén el vannak maradva a világtól, nekik fel kell 
zárkózni. Majd ha ő is tinóval szántja a földet, akkor mondhat ilyet a fiataloknak. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Első körben, azt kell eldönteni, hogy akarnak-e ilyen pályázatot beadni, mert ha nem, akkor 
utána nincs miről szavazni, ha akarnak, akkor azt követően a helyszínekről kell szavazni. A 
helyszínekről prioritási sorrendet kell felállítani, és hogy ha adott esetben azok a helyszínek az 
elhangzott aggályok miatt még sem felelnek meg a feltételeknek, akkor a prioritási listán a 
helyszín ugrik egyet előre. Tehát, ha az első helyen, amit megszavaznak, nem lehet, akkor 
csinálják a második helyen. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Ez így nem jó. Mert nem mindegy, mert attól függ, hogy akarják-e, hogy hol lesz.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Tehát azt mondja, hogy ha nem az iskolában lesz, akkor nem támogatja? 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Így van. Helyszínnel együtt tegyék fel szavazásra. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Először névszerinti szavazásról kellene dönteni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki támogatja a névszerinti szavazást, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
379/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Pályázat benyújtása műfüves pályára c. napirend kapcsán névszerinti 
szavazást rendel el. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Először egy elvi döntés kellene arról, hogy egyáltalán támogatják-e a helyszíntől függetlenül a 
pályázat beadását. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ismerteti a névszerinti szavazás menetét. A Szervezeti és Működési Szabályzat alapján ő fogja 
a képviselők nevét sorban olvasni, és minden képviselő igennel, nemmel, vagy tartózkodással 
szavazhat a feltett kérdésre 
 
Polgármester úr javaslata az, hogy egyetért-e elviekben azzal a Képviselő-testület a 
helyszíntől függetlenül benyújtásra kerüljön a műfüves pálya megépítésére a pályázat, és 
további döntésekben fog állást foglalni a helyszín tekintetében. 
 
A képviselőket ABC sorrendben kéri, hogy szavazzanak. 
 
Dr. Antal László képviselő:   IGEN 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  TARTÓZKODIK 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  TARTÓZKODIK 
Holló János alpolgármester:   IGEN 
Kovács Sándorné képviselő:   NEM 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  IGEN 
Gál-Szalai Erika képviselő:   IGEN 
Vigh József képviselő:   TARTÓZKODIK 
Vitéz Zsolt képviselő:   IGEN 
 
A Képviselő-testület 5 igen 1 nem szavazattal 3 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
380/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy elviekben támogatja a pályaépítési programhoz kapcsolódó pályázat 
benyújtását kisméretű műfüves focipálya 20 x 40 m (22 x 42 m) építésére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Kérdezi Vigh József képviselőt, hogy a névszerinti szavazást a szavazás további menetében is 
fenntartja-e? 
 
Vigh József képviselő:  
A továbbiakban nem kér névszerinti szavazást. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Akkor a helyszínekkel kapcsolatban az utolsó módosító javaslat az Újtelepi iskola volt. Ha a 
méreteknek és a feltételeknek az újtelepi általános iskola megfelel. Javasolja, hogy erről is név 
szerint szavazzanak.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a helyszínről névszerinti szavazással döntsenek, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal 4 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
381/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Pályázat benyújtása műfüves pályára c. napirend kapcsán a műfüves 
pálya helyszínének eldöntésére névszerinti szavazást rendel el. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
A határozatban a forrásról is dönteni kellene. A forrás felhalmozási célú hitel lenne. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Az első módosító javaslat, a Béke u. 21. szám alatti újtelepi iskola, mint a műfüves pálya 
megvalósulási helyszíne.  
 
A képviselőket ABC sorrendben kéri, hogy szavazzanak. 
 
Dr. Antal László képviselő:   IGEN 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  IGEN 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  TARTÓZKODIK 
Holló János alpolgármester:   IGEN 
Kovács Sándorné képviselő:   TARTÓZKODIK 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  TARTÓZKODIK 
Gál-Szalai Erika képviselő:   IGEN 
Vigh József képviselő:   IGEN 
Vitéz Zsolt képviselő:   IGEN 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 3 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
382/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a kisméretű műfüves focipálya 20 x 40 m (22 x 42 m) építése az Egyek, 
Béke út 21. szám alatti általános iskola udvarán valósuljon meg. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A további helyszínekről is dönteni kell. A következő helyszín a Fő u. 1. sz. alatti iskola.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A képviselőket ABC sorrendben kéri, hogy szavazzanak a következő helyszínről. 
 
Dr. Antal László képviselő: IGEN 
Hajduné Holló Katalin képviselő: IGEN 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: TARTÓZKODIK 
Holló János alpolgármester: IGEN 
Kovács Sándorné képviselő: TARTÓZKODIK 
Dr. Miluczky Attila polgármester: IGEN 
Gál-Szalai Erika képviselő: NEM 
Vigh József képviselő: IGEN 
Vitéz Zsolt képviselő: IGEN 
 
A Képviselő-testület 5 igen 1 nem szavazattal 3 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
383/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a kisméretű műfüves focipálya 20 x 40 m (22 x 42 m) építése az Egyek, 
Fő út 1. szám alatti általános iskola udvarán valósuljon meg. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A képviselőket ABC sorrendben kéri, hogy szavazzanak az eredeti helyszínről, a 
sportpályáról. 
 
Dr. Antal László képviselő:   IGEN 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  TARTÓZKODIK 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  TARTÓZKODIK 
Holló János alpolgármester:   IGEN 
Kovács Sándorné képviselő:   TARTÓZKODIK 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  IGEN 
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Gál-Szalai Erika képviselő:   IGEN 
Vigh József képviselő:   TARTÓZKODIK 
Vitéz Zsolt képviselő:   TARTÓZKODIK 
 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 5 tartózkodással szavazott. Megállapítja, hogy ez a 
javaslat nem kapta meg a támogatottságot. Tehát 2 helyszínről beszélhetnek az újtelepi 
iskoláról és a Fő u. 1. sz. alatti iskoláról. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Egy ügyrendi kérés. Jegyzőkönyv hitelesítését 16.55-től kezdődően szeretné átadni, mivel el 
kell mennie az ülésről 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A névsorban Gál-Szalai Erika képviselő következik. Megkérdezi Gál-Szalai Erika képviselőt, 
hogy a jegyzőkönyv hitelesítést tudja-e vállalni. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Igen, tudja vállalni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy Gál-Szalai Erika képviselőt bízzák meg 16:55-től a 
jegyzőkönyv hitelesítésével, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítő személyét. 
 

Dr. Hegyesi Kálmán képviselő kiment az ülésről, jelen van 8 képviselő. 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mind a két iskolaudvar megkapta a többség szavazatát. Meg kellene hozni a döntést, arra 
vonatkozóan, hogy melyik legyen az elsődleges helyszín. Az Újtelepi iskola 6 igen szavazatot 
kapott, a Fő u. 1. sz. alatti iskola 5 igen szavazatot kapott. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
Úgy gondolja, hogy mielőtt tovább tárgyalják ezt a helyszín dolgot, kérdezzék meg róla 
Ecsedi Jánost az SBSE elnökét. 
 
Ecsedi János Egyeki SBSE elnöke:  
Ennek a pályának az üzemeltetésére így a sportegyesület nem jöhet szóba. Minden az egyház 
kompetenciája. Úgy gondolja, hogy nekik ezzel semmi dolguk. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Akár hol lesz ez a helyszín, abban érdekelt mindenki, hogy a lakosság minél szélesebb körben 
használja, ezt a műfüves pályát. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Kérdezi, hogy akkor nincs esély arra, hogy az önkormányzat együttműködési megállapodást 
kössön a sportegyesülettel? 
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Ecsedi János Egyeki SBSE elnöke:  
Biztos lesz esélye, de nem Ecsedi Jánossal. 
 
Csige László MLSZ elnöke: 
Az iskola tulajdonosa az önkormányzat, az önkormányzat az iskolával köt egy szerződést, ő 
pedig a Sportegyesülettel. Ha azt mondja, hogy az egyesület lesz az üzembetartója, akkor 
onnantól kezdve lehet az üzembetartója. Az nem probléma, hogy az egyház az iskola területén 
van. 
 
Ecsedi János Egyeki SBSE elnöke:  
Csak annyit tenne hozzá, hogy az egyesülettel valóban lehet, csak az nem Ecsedi János lesz. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Úgy gondolja, hogy a személyes sérelmeket ilyen esetben félre kell tenni. A cél az, hogy a 
kihasználtságot növeljék, esze ágában sincs a fenntartási költségeket, vagy az üzemeltetést 
átvállalni. Úgy gondolta, hogy ezt az egyesület vagy az önkormányzat fogja vállalni. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
Ilyen pályát menedzselni kell. Ahhoz, hogy fusson, kell egy ember vagy több emberből álló 
kis csoport. Ezt az önkormányzat vagy az egyház részéről nem tudja ki vállalja fel.  
 
Ecsedi János Egyeki SBSE elnöke:  
Az ő stratégiájuknak a célja, a sportpályán illeszkedik be. Ebben tud elképzelést, ebben tud 
fejődést, ebben tud együttműködni. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A településnek van szüksége erre a pályára, nem a sportegyesületnek. Ők a település 
képviselői és a településnek, ami a legjobb, azt igyekeznek kiválasztani minden esetben.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Dönteni kell, hogy melyik helyszínen legyen.  
 
Vigh József képviselő:  
A fenti iskola a logikusabb, ott több tanuló van, felső tagozatosok is vannak. Az újtelepi 
iskola sorsa is furcsán sülhet el. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  
Szerinte azért lenne célszerűbb a Fő u. 1. szám alatti iskola, mert ott öltözők is vannak, épület 
is van, és ha arra kerül a sor, azt is lehet még alakítani. Illetve kapcsolódik hozzá 
nagytornaterem, amit sűrűn igénybe vesz az egyesület.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Hat igen szavazatot kapott az újtelepi iskola. Érveket kér az újtelepi iskola mellett, hogy miért 
jobb az. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
Régen volt róla szó, hogy ha a művelődési ház elkészül, akkor a kondi terem ide átköltözik. 
Ha ez valós, akkor a centrumot nem csak oda lehet elképzelni. Akkor közvetlenül a sarokhoz, 
nyitni lehet egy kaput és egy kisebb centrumot eredményezhet. Csak nem tudja, hogy ez most, 
hogyan áll. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A pályázatot nem nyújtották be. Most nincs közvetlen oka, hogy átköltözzenek. 
 
Javasolja, hogy törekedjenek a képviselők arra, hogy lehetőleg ne szavazzanak mind a kettőre.  
Kérdezi, hogy jó lesz úgy, hogy amelyik a több igent kapja, az lesz a nyertes. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Tekintettel arra, hogy mind két döntés megkapta a támogatást, nem lehet figyelembe venni, 
hogy melyik döntés, mennyi szavazatot kapott, hiszen az SZMSZ értelmében mind a kettő 
érvényes döntés. Az ő javaslata az, hogy e tekintetben a Képviselő-testületnek újra kellene 
szavazni. Amennyiben most már szeretnék pörgetni az eseményeket, megoldás lehet, ha nem 
a névszerinti szavazást választják, hanem a kézfelnyújtásost. Tehát kellene először egy döntés, 
hogy újra szavaznak a helyszínt illetően. Az Újtelepi illetve a Fő u. 1. szám alatti telephelyet 
illetően. Ezt követően, mivel ugyanúgy két alternatíva van, szavaztatni kell. A képviselőknek 
kellene átgondolni, hogy melyik javaslat kapja meg, melyik javaslat ne kapja meg a 
támogatást. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Van egy javaslata. Van két egymást ütő érvényes határozatuk. Az egyiket vissza kell vonni. 
Ha az egyiket visszavonják, akkor lezárhatják a napirendi pont tárgyalását. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Névszerinti szavazással döntöttek, név szerint kell visszavonni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki az újraszavazással egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
384/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a kisméretű műfüves focipálya 20 x 40 m (22 x 42 m) építésének 
helyszínéről újra szavaz. 
  
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki az Újtelepi iskolát javasolja a műfüves pálya megvalósítására és a pályázat 
benyújtására, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 2 igen szavazattal és 6 tartózkodással szavazott. A javaslat nem kapta 
meg a szükséges szavazatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a Fő u. 1. szám alatti iskolát javasolja a műfüves pálya megvalósítására és a 
pályázat benyújtására, kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
385/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy támogatja a pályaépítési programhoz kapcsolódó pályázat benyújtását 
kisméretű műfüves focipálya 20 x 40 m (22 x 42 m) építésére. 
 
A műfüves pálya az Egyek, Fő út 1. szám alatti általános iskola udvarán 
valósuljon meg. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő visszajött az ülésre, jelen van 9 képviselő. 

 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Kérdezi, hogy van-e indítvány arra, hogy a visszavonásról név szerint szavazzanak? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel a névszerinti szavazásra nem volt indítvány, kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy az első 
név szerint hozott döntésüket, az újtelepi iskolával kapcsolatban visszavonják, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 3 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
386/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 382/2013.(X.31.) sz. határozatát visszavonja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Bóta Barbara aljegyző: 
A Fő u. 1. szám alatti ingatlan része az úgy nevezett nagyberuházásnak, amiről a fenntartási 
kötelezettségük, még nem telt le. Úgy gondolja, hogy az átalakítás, pont a fenntartási 
kötelezettség miatt, még problémásabb lehet. Erre mindenképp készüljenek fel. Az idő is 
nagyon szűkös, november 11. a beadási határidő. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki az önerőt fejlesztési hitelből kívánja biztosítani, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 3 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
387/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy műfüves pálya megvalósításához szükséges 30% önrészt, azaz bruttó 
9.750. 000,- Forintot fejlesztési célú hitelből biztosítja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő távozott az ülésről, jelen van 8 képviselő. 

 
 

4./ Egyek Nagyközség Önkormányzatának 2014. évi költségvetési koncepciója 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 
A 3./ napirend a közmeghallgatás anyaga is. A lakosság részéről jelen van 3 fő. 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Minden bizottság tárgyalta ezt a napirendi pontot. Kéri a bizottságok álláspontjának 
ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának 2014. évi költségvetési koncepcióját az alábbi 
kiegészítésekkel: 
 

- 10.000.000,- Ft kerüljön tervezésre a településen lévő legolcsóbb ingatlanok 
felvásárlására 

- 5.000.000,- Ft kerüljön tervezésre közösségi rendezvények megtartására 
- munkahelyteremtés céljára az iparűzési adó 20%-a, 7.800.000,- Ft kerüljön tervezésre  

 
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
köztisztviselők részére 20 %-os illetménykiegészítés kerüljön tervezése. 
 
Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy a köztisztviselők részére 10 %-os illetménykiegészítés kerüljön tervezése. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 5 igen 
szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek Egyek Nagyközség Önkormányzatának 2014. 
évi költségvetési koncepcióját az alábbi kiegészítésekkel: 
 

- 10.000.000,- Ft kerüljön tervezésre a településen lévő legolcsóbb ingatlanok 
felvásárlására 

- 5.000.000,- Ft kerüljön tervezésre közösségi rendezvények megtartására 
- munkahelyteremtés céljára az iparűzési adó 20%-a, 7.800.000,- Ft kerüljön tervezésre  

 
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 5 igen 
szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a köztisztviselők részére 20 %-os 
illetménykiegészítés kerüljön tervezése. 
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A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 
szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a köztisztviselők 
részére 10 %-os illetménykiegészítés kerüljön tervezése. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek Egyek Nagyközség 
Önkormányzatának 2014. évi költségvetési koncepcióját az alábbi kiegészítésekkel: 
 

- a költségvetési rendeletben működési hiány nem tervezhető 
- vizsgálják meg annak a jogszabályi hátterét, hogy tűzoltóság önálló önkormányzati 

intézmény legyen. E mellett a tűzoltóság alapíthat egy tűzoltó egyesületet 
- a köztisztviselők részére 10 %-os illetménykiegészítés kerüljön tervezése 
- a köztisztviselők részére 20 %-os illetménykiegészítés kerüljön tervezése, amennyiben 

a költségvetés engedi 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja az önkormányzat 2014. évi 
költségvetési koncepcióját az alábbi kiegészítésekkel: 
 

- a 2014. évi költségvetésben kerüljön tervezésre 300 ezer forint összegű előirányzat 
fásítással kapcsolatos kiadások fedezetére, és az elültetett fák utógondozására a 
környezetvédelmi alap terhére 

- vizsgálják meg annak a jogszabályi hátterét, hogy tűzoltóság önálló önkormányzati 
intézmény legyen. E mellett a tűzoltóság alapíthat egy tűzoltó egyesületet 

- a helyi önszerveződő közösségek részére elkülönített 2.000.000 Ft összegből 
1.200.000,- Ft-ot az Egyeki Sportbarátok Sportegyesülete részére, 600.000,- Ft-ot az 
Egyeki Polgárőrség részére különítsenek el, a fennmaradó 200.000 Ft-ot helyezzék 
tartalékba 

- az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. készítsen pénzügyi tervet a 2014. évre 
vonatkozóan 

- a költségvetési rendeletben működési hiány nem tervezhető 
- az önkormányzat a felhalmozási kiadásait felhalmozási célú hitelből és pályázati 

forrásokból kívánja finanszírozni 
- a köztisztviselők részére 20 %-os illetménykiegészítés kerüljön tervezése, amennyiben 

a költségvetés engedi 
- a köztisztviselők részére 10 %-os illetménykiegészítés kerüljön tervezése 

 
Az alábbi javaslatokat nem támogatta a bizottság: (0 igen 0 nem 4 tartózkodással szavazott) 
 

- 10.000.000,- Ft kerüljön tervezésre a településen lévő legolcsóbb ingatlanok 
felvásárlására 

- 5.000.000,- Ft kerüljön tervezésre közösségi rendezvények megtartására 
- munkahelyteremtés céljára az iparűzési adó 20%-a, 7.800.000,- Ft kerüljön tervezésre  

 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyek 
Önkormányzati Tűzoltóság működtetésének finanszírozására a Tűzoltóság kössön 
megállapodást Tiszacsege Város, Újszentmargita Község és Egyek Nagyközség 
Önkormányzatával. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A bizottságok javaslatai nem egybehangzóak, pontonként kell róla szavazni. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Röviden összefoglalja a jegyzőkönyv mellékleteként csatolt előterjesztést. Megjegyzi, hogy 
technikai okok miatt a III. negyedéves beszámoló tárgyalására a november végi testületi 
ülésen fog sor kerülni. 
 
Nagy Csaba könyvvizsgáló:  
Két dolgot szeretne kiemelni a koncepcióval kapcsolatban, ami egy részt összevág az 
előterjesztett anyaggal, illetve a bizottságok véleménye is találkozott az ő véleményével. A 
működési hiányra vonatkozóan, hogy a költségvetés összeállításakor működési hiány nem 
tervezhető, ez egyébként törvényi előírás is, a másik a hitelfelvétellel kapcsolatban, itt a 
felhalmozási hitelfelvételre gondol, egy fajta önmérsékletre hívná fel a Képviselő-testület 
figyelmét és a stabilitási törvény ide vonatkozó részeinek a haladéktalan betartására a jövő évi 
költségvetés összeállításakor.  
 
A bizottsági javaslatokkal kapcsolatban, szeretne véleményt formálni. Lehet, hogy ő nem 
értette pontosan a tűzoltósággal kapcsolatos bizottsági döntéseket, azt érti, hogy a szándék az, 
hogy önkormányzati intézmény legyen, de nem érti az egyesület ide vonatkozó részét. Hiszen 
egy önkormányzati költségvetésű szerv egyesületet nem alapíthat. Dönteni kellene, hogy vagy 
ez, vagy az.  
 
Az iparűzési adó munkahelyteremtő támogatása. Azt tudni kell, hogy az iparűzési adó, az 
működési bevétele az önkormányzatnak, ha kivonják a költségvetéséből, akkor azzal olyan 
helyzetet teremthetnek, hogy a működési egyensúlynak nem tud megfelelni az önkormányzat a 
költségvetés összeállításakor. Illetve feltételes döntést javasol, ezzel kapcsolatban a testület 
részére, hiszen a vállalkozások támogatásának a jogszabályi hátterét tisztázni kell, mivel 
közvetlenül versenytaszító hatás miatt a vállalkozások közvetlenül költségvetési támogatásban 
nem részesülhetnek. Ezzel kapcsolatosan meg kell vizsgálni, a lehetőségeket. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  
A Fonyódligeti táboroztatásra, amennyiben lehetőség van rá, javasol 1 millió Ft-ot betervezni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Azt javasolja, hogy menjenek végig pontonként a javaslatokon. Szavazzanak egyenként és a 
legvégén szavaznak a részletekben elfogadott koncepció egészéről.  
 
Egyenként vitassák meg a témát, mert egyébként végtelen hosszú lesz az ülés, összefolynak az 
információk.  
 
A Pénzügyi Bizottság részéről érkezett egy javaslat, hogy a korábbi döntésüknek megfelelően  
1.200.000,- Ft-ot az Egyeki Sportbarátok Sportegyesülete részére, 600.000,- Ft-ot az Egyeki 
Polgárőrség részére kerüljön tervezésre, a fennmaradó 200.000 Ft kerüljön tartalékba. 
Kérdezi, hogy ezzel kapcsolatban kérdés, hozzászólás van-e?  
 
Dr. Antal László képviselő:  
Minden évben probléma a civil szervezetek pályázatának elbírálása, hogy ki felel meg, ki 
nem. Az a 200.000 Ft lehetőséget adhatna arra, hogy ezeket a beadványokat kicsit lazábban 
kezeljék.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért a javaslattal, hogy a helyi önszerveződő közösségek részére 
elkülönített 2.000.000 Ft összegből 1.200.000,- Ft-ot az Egyeki Sportbarátok Sportegyesülete 
részére, 600.000,- Ft-ot az Egyeki Polgárőrség részére különítsenek el, a fennmaradó 200.000 
Ft-ot helyezzék tartalékba, ami később a civil szervezetek között lesz szétosztva, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
388/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a helyi önszerveződő közösségek részére elkülönített 2.000.000 Ft 
összegből 1.200.000,- Ft-ot az Egyeki Sportbarátok Sportegyesülete részére, 
600.000,- Ft-ot az Egyeki Polgárőrség részére különítsenek el, a fennmaradó 
200.000 Ft-ot helyezzék tartalékba. 
 
Határidő: A 2014. évre vonatkozó központi költségvetésről szóló törvény 
hatályba lépését követő negyvenötödik nap. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

Csepreginé Kocsis Nóra Jegyző 
Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A következő javaslat 10 millió Ft betervezésre, romos ingatlanok vásárlására. Ezt ő javasolta. 
Azt gondolja, hogy ezen a területen nagyon sok tenni valója van az önkormányzatnak és 
sajnos olyan folyamatnak a részesei, ami a település erodálódásához vezet. Ezekbe a 
legolcsóbb ingatlanokba nem kívánatos emberek költöznek. Ezeknek a 100-200 ezer Ft-os 
ingatlanoknak a felvásárlásra kell törekedniük, hogy jogcím nélkül ne tudjanak beköltözni. 
Törekedni kell arra, hogy itt a településen ezek az olcsó ingatlanok eltűnjenek az ingatlan 
piacról és az értékesebb ingatlanok még értékesebbé váljanak ez által. Nem öröm az, hogy 
fogy a település lakosságszáma, de nagyobb bajnak tartaná azt, ha olyan módon 
gyarapodnának, hogy nem kívánatos emberek költöznének ide. Tudja, hogy ez a 10 millió 
forint nem teljesen reális összeg. Az elmúlt 3 évben rengeteg olyan vágyuk, megvalósult a 
Képviselő-testület részéről, amiről korábban talán azt mondták, hogy nem fog sikerülni. A 
koncepcióban a kívánságok szerepelnek, és szerinte ebbe ennek bele kell férnie. A részleteket, 
a kidolgozást a költségvetéskor tárgyalják. Elképzelhető, hogy nem fog rá ennyi pénz jutni. 
Mindenképpen fontosabbnak tartja az önkormányzat zavartalan működését, a kötelező 
feladatok ellátását, de törekedni kell, hogy a romos ingatlanok eltűnjenek az ingatlanpiacról. 
Ezért is javasolja, hogy tervezzék be. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
Úgy gondolja, hogy ha ezt most megszavazza a Képviselő-testület, akkor innentől kezdve nem 
lesznek ingyen felajánlott ingatlanok. Az összes ilyen ingatlant, amibe nem kívánatos 
személyek kívánnak beköltözni, úgy sem tudják megvenni. Ha mindet meg tudnák venni, 
akkor megoldanák ezek a nem kívánatos személyek, hogy egy háztartásba több család is 
beköltözik. Ezzel nem tudnak gátat vonni, ezeknek az embereknek az ide költözésére. Úgy 
gondolja, hogy olyan intézkedések kellenek, amivel kevésbé teszik vonzóvá az ideköltözést. 
Gondol itt a nem kívánatos személyeknek jutatott tűzifa, illetve a nem kötelezően adható 
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szociális juttatások megvonására. Ezeknek sokkal nagyobb taszító ereje lenne, minthogy 
megveszik előlük ezeket a romos ingatlanokat. Ő így gondolja. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A mai világban vannak a településnek olyan értékes tagjai is, akire nem mondaná, hogy nem 
kívánatos személyek, de ők is a folyamatok eredményeképpen olyan nehéz élethelyzetbe 
kerültek, hogy a helyes út az, hogy ezeknek az embereknek az önkormányzat, ahol tud, segít. 
A nem kívánatosnak mondott személyeknek próbálják a segítségüket visszafogni és nem ide 
vonzani őket. 
 
Az, hogy meg szűnnének az ingyenes ingatlan felajánlások. Ezekből az ingatlanokból évente 
van 2-3. Ezzel a sebességgel nem lehetnek megelégedve. Ezt a folyamatot fel kell gyorsítani. 
Vannak olyan utca szakaszok, ahol, ha az önkormányzat felvásárolja és eltakarítja ezeket a 
romos ingatlanokat, azt érdemes felszántani és művelésbe vonni. Ha erre a célra tudnak pénzt 
fordítani, és fel tudják a folyamatot gyorsítani, szerinte ezzel jót tesznek. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
Fel vannak mérve a romos ingatlanok, újabb felhívást küldhetnének a tulajdonosok felé, hogy 
az önkormányzatnak ingyenesen felajánlhatják. Ezzel is fel tudnák gyorsítani a folyamatot. Ez 
a 10 millió forint nem ennyi, mert e mellé még a Kft. részére x összeget át kell adni, az 
elkerítésére, és karbantartásra.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ismerteti a közmunkaprogramban vettek drótot, drótfonógépet, és egész évben fonni fogják a 
dróthálót az emberek. Az ingatlanok elkerítését, már elkezdték. Kerítés oszlopgyártó gépet is 
vásároltak. Lesznek ennek költségei, de ha a közmunkaprogramban értelmes munkát tudnak 
adni az embereknek, és ezeket az ingatlanokat minimális költségen el tudják keríteni, sokkal 
rendezettebbé válik a település. Továbbra is ezt tartja a helyes útnak.  
 
Kovács Sándorné képviselő:  
Ezt támogatja. Nem a 10 millió miatt, hogy plusz vagy mínusz, itt azt kell nézni, hogy 
mindennap a romos házak mellett mennek el. Sokba kerül az önkormányzatnak, de meg kell 
tenni. Hathatós intézkedést kell kitalálni, hogy ne szaporodjon a sok romház Egyeken. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy 10.000.000,- Ft kerüljön tervezésre a településen lévő 
legolcsóbb ingatlanok felvásárlására, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
389/2013. (X.31.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy 10.000.000,- Ft kerüljön tervezésre a településen lévő legolcsóbb 
ingatlanok felvásárlására. 
 
Határidő: A 2014. évre vonatkozó központi költségvetésről szóló törvény 
hatályba lépését követő negyvenötödik nap. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

Csepreginé Kocsis Nóra Jegyző 
Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A következő téma, 5 millió Ft betervezése közösségi rendezvények megtartására. Az elmúlt 
években nem terveztek közösségi rendezvényekre pénzt, csak pályázati forrásból szerveztek 
rendezvényt. A sport kapcsán sokat beszéltek a közösség megtartó erejéről. Ez az 5 millió Ft 
lehet, hogy túlzónak tűnik, de azt mondja, hogy a közösségi rendezvényekre mindenképpen 
tervezni kell pénzt. Sajnos nem minden évben nyernek több millió forintot. Igaz, hogy most is 
adtak be pályázatot a nemzetközi LEADER csoportok együttműködésére, illetve a Tisza menti 
településekkel való közös rendezvények megtartására. Ha nem jön össze, akkor is gondolni 
kell a rendezvényekre. Az embereknek igényük van rá, hogy együtt legyenek. Biztosítani kell, 
hogy a közösségi tereken tudjanak az emberek egymással találkozni, beszélgetni és érezzék jól 
magukat Egyeken. A költségvetésnél, lehet, hogy csökkenteni kell az összeget. 
 
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy az 5.000.000 Ft-ot betervezzék a közösségi 
rendezvényekre, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen 1 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
390/2013. (X.31.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy 5.000.000,- Ft kerüljön tervezésre közösségi rendezvények megtartására. 
 
Határidő: A 2014. évre vonatkozó központi költségvetésről szóló törvény 
hatályba lépését követő negyvenötödik nap. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

Csepreginé Kocsis Nóra Jegyző 
Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A helyi iparűzési adóval kapcsolatban a munkát adó vállalkozások részére, munkahelyteremtő 
vállalkozások részére a helyi iparűzési adóból forgassanak vissza 20%-nyi összeget, 
hasonlóan a civil szervezetek pályázati rendszeréhez. Elfogadja, amit Nagy Csaba 
könyvvizsgáló mondott, ezt a tételt mindenképpen feltételesen kell elfogadni, meg kell 
vizsgálni a jogszabályi hátterét.  
 
Dr. Antal László képviselő:  
Jogilag ez aggályos. Milyen úton kívánja támogatni a cégeket? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Erre most nem tudja a választ. Feltételesen kell elfogadni. Ha találnak olyan utat, ami a 
jogszabálynak megfelel, akkor végig mennek az úton, viszont ha nem találják meg, akkor nem 
tervezik be a költségvetésbe. Egy próbát mindenképpen megér.  
 
Dr. Antal László képviselő:  
A másik probléma ezzel az, hogy közel 8 millió Ft-ról beszélnek, ami egy multi cégnél kis 
összegnek számít, kis cégnél viszont nagynak. Ahhoz elég nagy összeg, hogy az 
önkormányzat megérezze a hiányát. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Meg fogják érezni a hiányát, de ha megvalósul a történet, akkor megéreznék ennek az előnyét 
is. Amikor Egyeken megvalósulnának munkahelyteremtő beruházások és az iparűzési adón 
keresztül az új munkahelyeknek köszönhetően, növekedhetne az iparűzési adó befizetése. 
Aggályok vannak, azokat elfogadja, éppen ezért javasolja feltételesen elfogadásra. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A munkahelyteremtést minden képviselő támogatja, nem ezzel van a probléma. De egy ilyen 
előterjesztésnél először a jogszabályi háttereket kellene tisztázni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Elfogadja, de 2-3 hete reggeltől-estig itt van, sokszor hétvégén is, és erre nem volt ideje. Ez 
még most merült fel benne. A koncepció egy kívánságkosár. Ha a jogi utat nem találják meg, 
akkor visszavonják.  
 
Kemény István: 
Mivel munkahelyteremtésről van szó, ezért gondolta, hogy hozzászól. Neki nagy tőkeerős cég 
ajánlotta, hogy közösen csináljanak csemegekukorica feldolgozó üzemet. Konzervüzemet is 
meg tudnák csinálni, akkor több száz embernek tudnának munkát adni. Ha ő beszáll egy ilyen 
üzem létesítésébe, akkor elvárható, hogy az önkormányzat támogassa. Nem pénzt kér, hanem 
amiben az önkormányzat tud, abban segítsen.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ha az önkormányzat tudja támogatni ezt az elképzelést, nem tudja elképzelni, hogy az 
önkormányzat ne tegyen meg mindent azért, hogy ezek a munkahelyek létrejöjjenek. Bár 
Kemény úr már tett keresztbe az önkormányzatnak, nem egyszer, amit ő nem tart teljesen 
korrekt dolognak. Megpróbál úri ember maradni és most szóban biztosítja arról, hogy ők 
támogatni fogják az ő elképzelését.  Az, hogy nem kért pénzt az önkormányzattól, az nem 
teljesen pontos, mert igaz, hogy magánszemélyként nem kért pénzt, de a HVGT elnökeként 
kért 50 millió Ft-ot az önkormányzattól.  
 
Kemény István: 
Nem magának kérte az 50 millió Ft-ot, hanem közérdekből kérte. Ugyanis eltörölték a 
szolidaritási hozzájárulást, az érdekeltségi hozzájárulást. Hogyha a csapadékvíz elvezető 
árkokat nem takarítja a HVGT, akkor egy nagyobb csapadékos időben óriási károkat okoz a 
gazdáknak, köztük neki is. A HVGT el tudta volna végezni a csapadékelvezető projektet és 
akkor ők adtak volna az önkormányzatnak pénzt, mert még mindig van benne annyi tehetség, 
hogy ezt a projektet meg tudta volna csinálni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a javaslatot támogatja, hogy munkahelyteremtés céljára az iparűzési adó 20%-a 
7.800.000 Ft kerüljön tervezésre, amennyiben a jogszabály engedi, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
391/2013. (X.31.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy munkahelyteremtés céljára az iparűzési adó 20%-a, 7.800.000,- Ft 
kerüljön tervezésre amennyiben a jogszabály engedi.  
 
Határidő: A 2014. évre vonatkozó központi költségvetésről szóló törvény 
hatályba lépését követő negyvenötödik nap. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

Csepreginé Kocsis Nóra Jegyző 
Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az is jó lenne, ha szántóföldet tudna az önkormányzat vásárolni, mert sok fiatal szeretne 
földet vásárolni, de nem tud, mert egy helyi gazda mindent felvásárol előle és nincs élettere. 
Habár a koncepció a kívánságokról szól, ezt már ő sem tartja reálisnak, hogy a földvásárlásra 
jusson egy kis pénz. 
 
Következő javaslat, hogy az Egyek Önkormányzati Tűzoltóság működtetésének 
finanszírozására a Tűzoltóság kössön megállapodást Tiszacsege Város, Újszentmargita 
Község és Egyek Nagyközség Önkormányzatával. Szerinte ez egyértelmű, hogy igen. Kéri, 
hogy aki ezzel a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
392/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek Önkormányzati Tűzoltóság működtetésének finanszírozására a 
Tűzoltóság kössön megállapodást Tiszacsege Város, Újszentmargita Község és 
Egyek Nagyközség Önkormányzatával. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Czinege Zoltán tűzoltóparancsnok 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Következő javaslat, hogy vizsgálják meg annak a jogszabályi hátterét, hogy tűzoltóság önálló 
önkormányzati intézmény legyen. E mellett a tűzoltóság alapíthat egy tűzoltó egyesületet. 
Kéri, hogy aki ezzel a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
393/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy vizsgálják meg annak a jogszabályi hátterét, hogy tűzoltóság önálló 
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önkormányzati intézmény legyen. E mellett a tűzoltóság alapíthat egy tűzoltó 
egyesületet. 
 
Határidő: A 2014. évre vonatkozó központi költségvetésről szóló törvény 
hatályba lépését követő negyvenötödik nap. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

Csepreginé Kocsis Nóra Jegyző 
Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Következő javaslat, hogy a köztisztviselők részére 10 %-os illetménykiegészítés kerüljön 
tervezése. Kéri, hogy aki a 10 %-os illetménykiegészítés betervezésével ért egyet, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
394/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a köztisztviselők részére 10 %-os illetménykiegészítés kerüljön tervezése. 
 
Határidő: A 2014. évre vonatkozó központi költségvetésről szóló törvény 
hatályba lépését követő negyvenötödik nap. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

Csepreginé Kocsis Nóra Jegyző 
Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Következő javaslat, hogy 20%-os illetménykiegészítés kerüljön tervezésre, amennyiben a 
költségvetés engedi. Kéri, hogy a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 5 tartózkodással szavazott. A javaslat nem kapta 
meg a szükséges szavazatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Következő javaslat, hogy a 2014. évi költségvetésben kerüljön tervezésre 300 ezer forint 
összegű előirányzat fásítással kapcsolatos kiadások fedezetére, és az elültetett fák 
utógondozására a környezetvédelmi alap terhére. 
 
Megköszöni Vigh József képviselőnek fásítással kapcsolatban végzett munkáját. Rengeteg fát 
elültettek, Képviselő úr ezt nagyon jól koordinálta, de ugyanakkor sokkal nagyobb energiát 
kell fordítani az utógondozásra. Nagyon jónak gondolja ezeket a perforált csöveket, amit itt a 
Fő téren is beépítettek, mert ha ebbe öntenek vizet, egyből lejut a gyökérbe és ott hat. Arra 
törekedni, hogy ebből a 300.000 Ft-ból ezekre is fordítsanak, hogy a perforált csövekkel 
ültessék a fákat, hogy a locsolás minél hatékonyabb legyen. 
 
 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2013. OKTÓBER 31. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

39/71 

Vigh József képviselő:  
Pontosan elég lenne fél vödör víz hetente, nyáron, ha jutna, de annyi sem jut, mert nem lehet 
megszervezni a locsolást.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a fásítással kapcsolatos javaslatot támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
395/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, a 
2014. évi költségvetésben kerüljön tervezésre 300 ezer forint összegű 
előirányzat fásítással kapcsolatos kiadások fedezetére, és az elültetett fák 
utógondozására a környezetvédelmi alap terhére. 
 
Határidő: A 2014. évre vonatkozó központi költségvetésről szóló törvény 
hatályba lépését követő negyvenötödik nap. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

Csepreginé Kocsis Nóra Jegyző 
Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Következő javaslat, hogy az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. készítsen pénzügyi tervet a 
2014. évre vonatkozóan. Kéri, hogy aki ezzel a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
396/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, az 
Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. készítsen pénzügyi tervet a 2014. évre 
vonatkozóan. 
 
Határidő: 2013.12.31. 
Felelős: Széles Szilvia ügyvezető 

Magyar Éva ügyvezető 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A költségvetési koncepcióban azt is figyelembe kell venni, hogy a jövő évben önkormányzati 
választások vannak. Ha új polgármestert választanak, akkor az előző polgármesternek 3 havi 
bérét ki kell fizetni. Ez mindenképpen egy plusz teher az önkormányzatnak. Annak idején erre 
lehetett volna biztosítást kötni, de takarékossági szempontokból úgy döntöttek, hogy nem 
kötnek erre biztosítást. A jutalmat nem is tudja, hogy szóba hozza-e, mert arra is lehetne, most 
a koncepcióban tervezni, 6 hónapot lehetne betervezni, összesen tehát 9 hónapot. 
 
A 3 hónapot mindenképpen be kell tervezni, kérdezi, hogy van-e más javaslat? 
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Kéri, hogy aki ezzel a polgármester részére 3 havi bér betervezésével egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
397/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Polgármester részére 3 havi bérének megfelelő összeg kerüljön 
tervezésre. 
 
Határidő: A 2014. évre vonatkozó központi költségvetésről szóló törvény 
hatályba lépését követő negyvenötödik nap. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

Csepreginé Kocsis Nóra Jegyző 
Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az egyeki gyerekek Fonyódligeti üdülésre 1 millió Ft tervezése. Nagyon egyetért Vitéz Zsolt 
képviselő úr javaslatával. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Nem csak az egyeki gyerekekre kell gondolni, hanem a lengyel gyerekekre is. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja, hogy az egyeki gyerekek Fonyódligeti üdültetésére 1 millió forint, illetve a 
testvérvárosi kapcsolatokra szintén 1 millió forint, összesen 2 millió Ft kerüljön tervezésre. 
Kéri, hogy aki ezzel a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
398/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az egyeki gyerekek Fonyódligeti üdültetésére 1.000.000,- Ft, a 
testvérvárosi kapcsolatokra szintén 1.000.000,- Ft, összesen 2.000.000,- Ft 
kerüljön tervezésre. 
 
Határidő: A 2014. évre vonatkozó központi költségvetésről szóló törvény 
hatályba lépését követő negyvenötödik nap. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

Csepreginé Kocsis Nóra Jegyző 
Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 

 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Két dolog maradt ki. Az egyik, hogy működési hiány nem tervezhető, illetve a felhalmozási 
kiadásokat hitelből és pályázatokból biztosítja az önkormányzat.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy működési hiány nem tervezhető, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
399/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy kerüljön bele a 2014. évi költségvetési koncepcióba, hogy a költségvetési 
rendeletben működési hiány nem tervezhető. 
 
Határidő: A 2014. évre vonatkozó központi költségvetésről szóló törvény 
hatályba lépését követő negyvenötödik nap. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

Csepreginé Kocsis Nóra Jegyző 
Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy az önkormányzat a felhalmozási kiadásait felhalmozási 
célú hitelből és pályázati forrásokból kívánja finanszírozni, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
400/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
kerüljön bele a 2014. évi költségvetési koncepcióba, hogy az önkormányzat a 
felhalmozási kiadásait felhalmozási célú hitelből és pályázati forrásokból 
kívánja finanszírozni. 
 
Határidő: A 2014. évre vonatkozó központi költségvetésről szóló törvény 
hatályba lépését követő negyvenötödik nap. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

Csepreginé Kocsis Nóra Jegyző 
Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 

 
 
Murvai Ferenc bizottsági tag:  
Kérdezi, hogy mivel döntés született a műfüves pályáról, aminek az önereje 9,7 millió Ft, azt 
nem-e kell a koncepcióban szerepeltetni?  
 
Bóta Barbara aljegyző: 
Fenntartási és karbantartási költségek, biztos, hogy több 100 ezer Ft-os kiadást fognak 
eredményezni. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a műfüves pálya önereje és azzal kapcsolatos kiadások is 
tervezésre kerüljenek a koncepcióban, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
401/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a műfüves pálya megvalósításához szükséges 30% önrész, azaz bruttó 
9.750. 000,- Ft, illetve a pálya fenntartási és karbantartási költségei kerüljenek 
tervezésre. 
 
Határidő: A 2014. évre vonatkozó központi költségvetésről szóló törvény 
hatályba lépését követő negyvenötödik nap. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

Csepreginé Kocsis Nóra Jegyző 
Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a módosításokkal, kiegészítésekkel együtt, összességében elfogadja a 
koncepciót, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
402/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Önkormányzat 2014. évi 
költségvetési koncepcióját, a költségvetési tervezés fő irányait az előterjesztett tervezési 
szempontok alapján a módosításokkal együtt a következők szerint fogadja el: 
 

1. A 2014. évi bevételek tervezési szempontjai: 
• bevételek teljes körű felmérése, 
• pályázati lehetőségek és kistérségi források teljes körű kihasználása, 
• helyi adóbevétel tervezése a 2013. évi teljesítés szintjén, 
• bérleti díjbevételek infláció mértékével történő emelése, 
• kintlévőségek behajtása. 

 
2. A személyi-, és járulék előirányzatok terén a kötelező illetmény-, illetve 

bérnövekedésen túl illetménykiegészítés tervezhető 10%-ban tervezhető. A 
tervezés során a megváltozott összegű garantált bérminimum figyelembevételével 
kell megvalósítani a tervezést. A tervezés során a jubileumi jutalomra való 
jogosultságot figyelembe kell venni.  

 
3. Köztisztviselők tekintetében a cafeteria rendszerrel kapcsolatos kiadás a 2013. 

évhez hasonlóan a minimális szinten kerüljön tervezésre. 
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4. A közfoglalkoztatással kapcsolatos feladatokhoz szükséges önerőt biztosítani 
szükséges a 2014. évi költségvetési rendelettervezetben. 

 
5. A dologi kiadások az infláció mértékével emelkedésével növelten tervezhetők, 

elhagyva a 2013. évben felmerülő egyszeri kiadásokat.  
 

A 2014. évi költségvetésben kerüljön tervezésre 3 millió forint összegben szociális 
tűzifa beszerzés kiadásának előirányzata. 

 
6. Beruházás, felújítás tervezése során az alábbiakban felsorolt felhalmozási 

kiadásokat szükséges tervezni. Amennyiben felhalmozási kiadások fedezeteként 
hitelfelvétel szükséges - a hitelfelvételi korlát szabályainak és a stabilitási törvény 
előírásainak betartásával lehet tervezni. 

 
- Önkormányzati lakásfelújítások 
- Járda felújítás, 
- Önkormányzati belterületi utak stabilizálása,  
- Önkormányzati belterületi utak kátyúzása, 
- Polgármesteri Hivatal klimatizálás, 
- Polgármesteri Hivatal nyílászárók felújítása, 
- Belterületi bel- és csapadékvízvédelmi fejlesztések, 
- Védőnői szolgálat épületének külső-belső felújítása, 
- Felhalmozási célú hiteltörlesztés 
- Felhalmozási célú hitel kamat 

 
7. A 2014. évi költségvetési rendelet tervezetben 500 ezer forint általános tartalékot 

szükséges megtervezni, valamint céltartalék tervezése szükséges a már benyújtott, 
de még támogatói döntéssel nem rendelkező pályázatok önerejének megfelelően. 

 
8.  A működési célú pénzeszközök vonatkozásában a 2013. évben pénzügyileg 

realizált kiadási szinten szükséges tervezni, kiszűrve a 2013. évi eseti jelleggel 
felmerülő kiadásokat, az alábbiak szerint: 

 
Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft.   27 534 ezer forint 
Önkéntes Tűzoltóság:     7 632 ezer forint 
Katasztrófavédelem       250 ezer forint 
Helyi önszerveződő közösségek     2 000 ezer forint 
Tiszacsegei Központi Ügyelet     6 286 ezer forint 

 
9. Szociális támogatásokra tervezett összeg csak jogszabályi kötelezettség alapján 

tervezhető. 
 
10. A helyi önszerveződő közösségek részére elkülönített 2.000.000 Ft összegből 

1.200.000,- Ft-ot az Egyeki Sportbarátok Sportegyesülete részére, 600.000,- Ft-ot 
az Egyeki Polgárőrség részére különítsenek el, a fennmaradó 200.000 Ft-ot 
helyezzék tartalékba. 

 
11. Kerüljön tervezésre 10.000.000,- Ft a településen lévő legolcsóbb ingatlanok 

felvásárlására. 
 

12. Kerüljön tervezésre 5.000.000,- Ft közösségi rendezvények megtartására. 
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13. Munkahelyteremtés céljára az iparűzési adó 20%-a, 7.800.000,- Ft kerüljön 

tervezésre amennyiben a jogszabály engedi.  
 

14. Az Egyek Önkormányzati Tűzoltóság működtetésének finanszírozására a 
Tűzoltóság kössön megállapodást Tiszacsege Város, Újszentmargita Község és 
Egyek Nagyközség Önkormányzatával. 

 
15. Vizsgálják meg annak a jogszabályi hátterét, hogy tűzoltóság önálló 

önkormányzati intézmény legyen. E mellett a tűzoltóság alapíthat egy tűzoltó 
egyesületet. 

 
16. Kerüljön tervezésre 300 ezer forint összegű előirányzat fásítással kapcsolatos 

kiadások fedezetére, és az elültetett fák utógondozására a környezetvédelmi alap 
terhére. 

 
17. Az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. készítsen pénzügyi tervet a 2014. évre 

vonatkozóan. 
 

18. A Polgármester részére 3 havi bérének megfelelő összeg kerüljön tervezésre. 
 

19. Az egyeki gyerekek Fonyódligeti üdültetésére 1.000.000,- Ft, a testvérvárosi 
kapcsolatokra szintén 1.000.000,- Ft, összesen 2.000.000,- Ft kerüljön tervezésre. 

 
20. Kerüljön bele a költségvetési koncepcióba, hogy a költségvetési rendeletben 

működési hiány nem tervezhető. 
 

21. Kerüljön bele a költségvetési koncepcióba, hogy az önkormányzat a felhalmozási 
kiadásait felhalmozási célú hitelből és pályázati forrásokból kívánja finanszírozni. 

 
22. A műfüves pálya megvalósításához szükséges 30% önrész, azaz bruttó 9.750. 000,- 

Ft, illetve a pálya fenntartási és karbantartási költségei kerüljenek tervezésre. 
 
Határidő: A 2014. évre vonatkozó központi költségvetésről szóló törvény hatályba lépését 
követő negyvenötödik nap. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 
  Csepreginé Kocsis Nóra Jegyző 
  Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 
 
 

5./ LEADER HACS működéséhez szükséges magasabb hitel felvétele 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának az 
ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a LEADER 
HACS működéséhez szükséges 28.000.000,- Ft hitel felvételéhez Egyek Nagyközség 
Önkormányzata abban az esetben vállaljon egyetemleges készfizető kezességet amennyiben a 
könyvvizsgáló hozzájárul és az összes önkormányzat támogatja. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Annyit korrigálna, hogy nem a 28 millióról van szó, hanem annak a 20%-ról 5,6 millió Ft-ra 
kérte a LEADER HACS, hogy vállaljon az önkormányzat készfizető kezességet. A 
taggyűlésen minden önkormányzat vállalta, hogy működhessen, azt gondolja, hogy ez nekik is 
érdekük, hogy működjön, egyébként a sok pályázati pénzt nem tudnák lehívni. Egy 
önkormányzat mondta, hogy nem fogja megszavazni.  
 
Úgy fogadják el a Pénzügyi bizottság javaslatát, hogy a 28 millió 20%-ára 5,6 millióra vállal 
az önkormányzat készfizető kezességet. A 80%-ra egy agrárszervezet vállal kezességet. 
 
Nagy Csaba könyvvizsgáló:  
A kezesség vállalás alapvetően ugyanúgy működik, mint a hitelfelvétel, beleszámít a 
hitelfelvételi korlátba, amit el kell végezni egy hitelfelvétel esetén, kvázi olyan mintha az 
önkormányzat már felvett volna egy ilyen összegű hitelt. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a Pénzügyi bizottság javaslatával egyetért, az általa elmondott kiegészítéssel, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
403/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a LEADER HACS működéséhez szükséges 28.000.000,- Ft hitel 20%-
ára, azaz 5.600.000 Ft-ra Egyek Nagyközség Önkormányzata abban az esetben 
vállal egyetemleges készfizető kezességet amennyiben a könyvvizsgáló 
hozzájárul és az összes önkormányzat támogatja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

6./ Tájékoztató Egyek Nagyközségben működő Polgárőrség munkájáról, valamint 
támogatásának felhasználásáról 
Előadó: Polgárőrség elnöke 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Szociális és a Településfejlesztési bizottság tárgyalta. Kéri a bizottságok 
álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek 
Nagyközségben működő Polgárőrség munkájáról, valamint támogatásának felhasználásáról 
szóló tájékoztatót. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság levette napirendről, mert nem volt jelen senki a Polgárőrség részéről. 
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Kovács Sándorné képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 5 igen 
szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek Nagyközségben 
működő Polgárőrség munkájáról, valamint támogatásának felhasználásáról szóló tájékoztatót. 
 
Tardi Kálmán Polgárőrség elnöke: 
A Pénzügyi Bizottság okkal, ok nélkül nem tárgyalta a képviselő jelenléte nélkül. Tudomásul 
kell venni, hogy olyan emberek végzik ezt a munkát, akik a szabadidejüket áldozzák fel nap, 
mint nap. Képviseletre jogosult elnök, elnökhelyettes az alapszabályuk szerint, mind az elnök 
és helyettese is halaszthatatlan munkát végzett. Jó maga is, több 10 ezer forintnyi támogatást 
ad a polgárőrség részére. Ha ő a saját gazdaságát nem irányítja, és nem végzi a saját munkáját, 
akkor mind a saját családja, mind ezek a támogatások is veszélyben lehettek volna. 
 
Az egész problémának elé tudtak volna olyan szinten menni, hogy le kellett volna írni a 
beszámoló kérőben, hogy melyik évről kérik a beszámolót. A Polgárőrség már több mint 100 
fővel végzi a munkát. Úgy gondolja, komoly eredményeik vannak, mind a romos házak 
számának csökkentése ügyében és több tettenérés is volt, illetve rendőrségi feljelentések is 
voltak. Ezeknek az Egyeki Hírmondóban hangot is adtak. Ezen az úton kívánnak továbbra is 
haladni. Úgy ítélik meg, hogy bármilyen sok pénzt próbál a kormány a bűnmegelőzésbe 
fektetni, önmagában a rendőrség keze meg van kötve, mert a lakosság és a civil szervezetek – 
polgárőrség - nélkül nem tud hatékonyan dolgozni. Megtalálták a kellő partnert. A bűnözési 
mutatók az elmúlt években már olyan szintre emelkedtek a településen, hogy belátják az 
emberek, hogy igenis tenni kell és beállni a jó emberek közé, itt a jó emberekben a 
polgárőrségre gondol. Ennek a mentalitásváltozásnak megvannak az eredményei, úgy 
gondolja jövőre még több, még jobb eredményekről tudnak beszámolni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A koncepciónál terveztek 600.000 Ft-ot a Polgárőrség részére anélkül, hogy erre pályázniuk 
kellene. A beszámolóval kapcsolatban új elnökként még nem látta át a dolgokat, de jövőre 
már biztosan nem lesz gond. A polgárőrség fejlődésével kapcsolatban örömmel állapítja meg, 
hogy gyarapszik a létszámuk. Nagy segítség, hogy a közmunkaprogram keretében is tudják a 
létszámot biztosítani. Kérte, hogy a beosztásuk úgy legyen megoldva, hogy a Fő tér és az 
iskola folyamatosan a polgárőrök által biztosított terület legyen.  
 
Már mind a 10 térfigyelő kamera fel van szerelve. A Balmazújvárosi rendőrkapitányságon 
folyamatosan figyelik a települést, de a helyi kollégáknak is lehetőségük van a felvételek 
hozzáféréséhez. Bízik benne, hogy nagymértékben fogják ezzel a rendőrség munkáját segíteni, 
illetve a közbiztonságot növelni. 
 
Nem ért egyet azzal, hogy növekedett a bűnügyi statisztika. Szerinte pont ellenkezőleg van. 
Az elmúlt években a bűnügyi statisztika nagyon csökkent, úgy gondolja, hogy ez 
őrsparancsnok úr és az őrsön dolgozók munkáját dicséret illeti, ugyanúgy, mint a 
polgárőrökét. 
 
Tardi Kálmán Polgárőrség Elnöke: 
Mióta az őrsparancsnok helyi lakos, nagyobb figyelmet kapott a település. Nagyon 
harmonikus az együttműködés a polgárőrség és a rendőrség között. Gyakorlatilag a szakmai 
felügyeletüket folyamatosan ellátja őrsparancsnok úr. Ez is hozzájárul eredményesebb 
működésükhöz. Soha nem látott jó viszony van az Egyek Nagyközség Önkormányzata, a 
Képviselő-testülete és a Polgárőrség között. Ez is nagyban hozzájárul a jó működésükhöz. 
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Köszöni a segítséget, támogatást, amit a Képviselő-testülettől és polgármesteri hivataltól 
kapnak. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ismerteti, hogy hová lettek felszerelve a térmegfigyelő kamerák. Összesen 8 helyszínen van, 
10 kamera felszerelve. 
 
Vigh József képviselő:  
Ha már közbiztonságról van szó, és szóba jöttek a kamerák, a polgármester úrtól kapott e-
mail-ről érdeklődik. A sebességmérő szerkezetek felszerelésével kapcsolatos e-maillel mi a 
helyzet? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Őrsparancsnok úr kérte a segítséget, hogy melyik helyszínt javasolják. Eddig még nem adtak 
javaslatot. Ha a Képviselő-testület ad javaslatot, akkor a rendőrkapitány figyelembe veszi a 
azt a sebességmérők felállításnál. 
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület Elnöke: 
A Fő úton a templomtól a régi kenyérboltig, rendszeresen motorversenyt rendeznek. Javasolja, 
hogy ezen az útszakaszon állítsák fel a sebességmérőt. A Képviselő-testület figyelmébe 
ajánlja, hogy a nagyon jól működő polgárőrség elnöke, egyúttal az Egyekért Egyesület tagja is. 
 
Murvai Ferenc bizottsági tag:  
Úgy ítéli meg, hogy ez egy még részletesebb beszámoló a korábbihoz képest, mert a 
gazdálkodási adatokkal is ki van egészítve. A beszámoló egész tartalmát illetően az a 
véleménye, hogy aki kíváncsi a polgárőrség munkájára és értékeli a faluban betöltött szerepét 
az büszkén veheti tudomásul a beszámolóban leírtakat. A beszámolóban újabb adattal is 
találkozott, ami részletezi a szolgálati óráknak a számát. Egy szolgálati órára körülbelül 150 
Ft önkormányzati támogatás jut. Nem akarja lebecsülni ezt az összeget, de ez ma már egy fél 
gombóc fagylaltnak az ára. Ezt az összeget nem a polgárőr kapja, ez mind működési költség, 
mondhatná úgy is, hogy a szervezetnek a létminimuma. Korábban jó gyakorlat volt, hogy a 
legaktívabb polgárőrök szerény jutalmazásban részesültek. Úgy tudja, hogy erre sem 2012-
ben, sem 2013-ban nem volt költség. El tudná képzelni, hogy egy-egy falunapon, ami évente 
egy alkalommal van, a legaktívabb polgárőröket az önkormányzat is megjutalmazhatná.  
 
Bántja, hogy a polgárőrséggel szemben túlzott elvárást támasztanak. Főleg, amikor olyat hall, 
hogy a fizetett polgárőröktől több várható el. Úgy gondolja, hogy esetenként szemléletváltásra 
lenne szükség a kritikusok felől. Mindenképpen elismerésre méltó, hogy az önkormányzat 
600.000 Ft-tal kívánja a polgárőrséget támogatni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki társadalmi munkában egy kicsit is tesz a településért, azt köszönet illeti. Viszont a fizetett 
polgárőrök, az egy más kategória. Közmunkaprogram keretén belül, vesznek fel polgárőr 
közmunkásokat. Más az elvárás azzal, aki társadalmi munkában végzi saját szabadidejében és 
más, akinek ez a munkája és kötelessége 6 vagy 8 órában. Azt mondja, mind a kettőt köszönet 
illeti, de a társadalmi munkát még inkább. 
 
Elhangzott, hogy Elnök úr is az Egyekért Egyesület tagja. Kéri, nézze meg, mi van azon a 
honlapon, és kéri, hogy határolódjon el tőle. 
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Dr. Antal László képviselő:  
A traffipax-al kapcsolatban egyetért Tóth Gáborral. Neki is az egyik javaslata ez lenne, másik 
pedig Béke utca egy szakasza, illetve a Hunyadi úton az étterem környék. 
 
A Polgárőrség felé lenne egy kérése. Mindenszentek idején lopják a temetőből a virágokat. Ha 
van lehetőségük, akkor koncentráljanak oda már az ünnepi időszak előtt is. 
 
Tardi Kálmán Polgárőrség Elnöke: 
Murvai Ferenc bizottsági tagnak megköszöni, hogy elismeri a munkájukat. A 2012. évi 
beszámoló közgyűlésükön, Polgármester részt vett az önkormányzat részéről és ajándékot is 
adott, kiváló polgárőr elismerése képen. A Balmazújvárosi rendőrkapitányság részéről 
őrsparancsnok úr képviselte a kapitányságot, ő is kiváló polgárőr munkáért ajándékokat adott.  
 
Elodáztak az emberek, dolgoztak, dolgoztak, de senki nem köszönte meg nekik a munkájukat. 
Voltak megszállottak, köztük magát is abba a kategóriába sorolja, egy cél forgott benne, hogy 
ha ő is megöregszik, potenciális célponttá válik és meg kell teremteni annak az alapját egy 
szervezetnél, hogy legyen hagyománya, hogy legyen kinek átadni a stafétát és ne kelljen 
célponttá válni. Minden embert próbáljanak jogkövető magatartásra, viselkedésre motiválni. 
Elindultak az úton és reméli, hogy ez az út valamikor a végéhez ér, ehhez emberek kellenek, 
pénz kell. Pénz kell a működéshez, benzinre, műszaki vizsgára, felszerelésre. Ugyan vannak 
szponzorok is, akik támogatják a polgárőrséget, reméli, hogy a javakkal racionálisan tudnak 
gazdálkodni. Mindig kellő szigorral bírálta munkájukat a mindenkori pénzügyi vezetés. Már 
több pénzügyi vezetővel volt szerencséje dolgozni, hogy ha véletlen rossz irányba mentek 
volna, akkor időben jelezték. Köszönettel veszik az ilyesfajta instrukciókat is, mert nekik csak 
a jó úton kell haladniuk, hogy méltók legyenek az önkormányzati támogatásra is. Így le sem 
tudnak tévedni, erről az útról. Megköszöni a segítséget, és a támogatást. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a Polgárőrség munkájáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
404/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek Nagyközségben működő Polgárőrség munkájáról, valamint 
támogatásának felhasználásáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

7./ Polgármesteri jelentés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A polgármesteri jelentés mellékleteként küldött ki tájékoztató anyagokat. Örömhír, hogy a 
Remondis Tisza Kft. megkapta a működéséhez szükséges minősítést, tehát ők továbbra is el 
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tudják látni feladatukat. Velük kapcsolatban annyit elmondana, hogy 10.21-én a Remondis 
Magyarország Kft. megkötötte a Magyar állammal a szerződést, ez egy feltételes szerződés, 
hogy ha a szerződésben a megszabott feltételek teljesülnek, akkor a Remondis a 
Magyarországi érdekeltségét a magyar állam ki fogja vásárolni és akkor a részünkre is szállító 
és szolgáltató cég tisztán önkormányzati és állami tulajdonba fog kerülni. Ezek a tárgyalások 
folyamatban vannak. 
 
A közmunkaprogramról mindenképpen szeretne szólni pár szót, mert most fog indulni a téli 
modul. 159 millió Ft-ra adták be a pályázatot, ami április 30-ig szól. Közvetlen költségek 8 
millió Ft-ot fognak kitenni, tehát az önkormányzat birtokába 8 millió Ft összegben tudnak 
szerszámokat, eszközöket vásárolni. Ismerteti hány főt és milyen formában tudnak 
foglalkoztatni.  
 
A múlt testületi ülésen tárgyalta a Képviselő-testület az ÉAOP közbeszerzési eljárást a 
csapadék elvezető rendszerrel kapcsolatban. Időközben a Mátraközmű Kft. részéről érkezett 
egy kérelem a Közbeszerzési Hatóság Döntő bizottsága elé. Nagy eredmény, hogy sikerült 
elérni, azt, hogy rövid határidőn belül soron kívül tárgyalta az ügyet tegnap a Közbeszerzési 
Döntő bizottság. Azt gondolja, hogy a tárgyalás menete jól zajlott, még nem értek célba, 
ügyvéd úr úgy fogalmazott, hogy „jól állnak, de ezen még dolgozni kell.” November vége 
előtt meg lesz a döntés. A pályázónak az a legnagyobb kifogása, hogy minden írásbeli anyagot 
megkapott, de a CD-ét nem. Az önkormányzat állítja, hogy megkapta, mert mindenki 
megkapta. 
 
Sokat beszéltek az önkormányzat hiteleinek a konszolidációjáról. Nagy örömmel elújságolta, 
hogy a Tiszafüred és vidéke Takarékszövetkezet átvállalta az önkormányzat még meglévő 
adósságának 7%-át, az állam pedig a 93%-át, de az állam ezt a döntést visszavonta.  
 
Október 23-i megemlékezést megtartották, koszorúztak, Gál-Szalai Erika képviselő tartotta az 
ünnepi beszédet.  
 
November 22-re tervez egy ünnepélyes átadást, délelőtt átadják a térfigyelő rendszert, illetve a 
rendőrség épületét. Egy ünnepi ebéd, majd délután a Fő teret adják át, illetve a 300 m2-es 
tároló is meg fog addigra épülni.  
 
A mellékelt anyagban van a HBM-i rendőrkapitányság megkeresése. Az ilyen dolgot el 
szokták utasítani. 
 
Vigh József képviselő:  
November 22-e az Megye nap. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Menni kell az ünnepélyes díjátadásra. Egy héttel megpróbálja csúsztatni az egészet. Újra 
egyeztetnie kell az időpontot a meghívottakkal. 
 
Kéri, hogy aki a polgármesteri jelentést elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
405/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármesteri jelentést elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

8./ Tájékoztató a járóbeteg szakellátásról 
Előadó: szakorvosok 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendet a Szociális Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának az 
ismertetését. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 5 igen 
szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek a járóbeteg szakellátásról 
szóló tájékoztatókat. 
 
Dr. Juhász Péter belgyógyász adjunktust tájékoztassák, hogy a szakrendelést a szakrendelőben 
kell végezni. 
 
A pszichiátria szakrendelés óraszámáért (heti 3 óra) cserébe Egyek Nagyközség 
Önkormányzata ajánlja fel Balmazújváros Önkormányzatának a fül-orr-gége szakrendelésre 
rendelkezésre álló óraszámát (heti 3 óra). 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki elfogadja a Szociális bizottság javaslatát, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
406/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy tudomásul veszi a járóbeteg szakellátásról szóló tájékoztatókat. 
 
Dr. Juhász Péter belgyógyász adjunktust tájékoztatja, hogy a szakrendelést a 
szakrendelőben kell végezni. 
 
A pszichológia szakrendelés óraszámáért (heti 3 óra) cserébe Egyek 
Nagyközség Önkormányzata ajánlja fel Balmazújváros Önkormányzatának a 
fül-orr-gége szakrendelésre rendelkezésre álló óraszámát (heti 3 óra). 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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9./ A közterületek használatáról és a közterületek rendjéről szóló 23/2007.(X.11.) sz. 
rendelet módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendet az Ügyrendi Bizottság és a Fenntartható Településfejlesztési Bizottság 
tárgyalta. Kéri a bizottságok álláspontjának az ismertetését. 
 
 
Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
közterületek használatáról és a közterületek rendjéről szóló 23/2007.(X.11.) sz. rendelet 
módosítását. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a közterületek 
használatáról és a közterületek rendjéről szóló 23/2007.(X.11.) sz. rendelet módosítását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs kéri, hogy aki elfogadja a bizottságok javaslatát, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 29/2013.(X.31.) sz. rendelete a 

közterületek használatáról és a közterületek rendjéről szóló 23/2007.(X.11.) KT. sz.  
rendeletének módosításáról 

 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a mozgóképről szóló 2004. évi II. 
törvény 35. § (5) bekezdésében és 37. § (4) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, az 
Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés a) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a 
következőket rendeli el: 

1.§ 
 

A Rendelet 12.§ (4) bekezdését hatályon kívül helyezi helyébe az alábbi rendelkezés lép 
 
12.§ (4) A képviselő-testület  a közterületek filmforgatási célú használatának díját csökkenti 
vagy elengedi, amennyiben  
a) az igénybeveendő terület a 100 m2-t nem haladja meg, vagy 
b)  az igénybevétel ideje nem több 30 naptári napnál, vagy  
c) a filmalkotás közérdekű célokat szolgál (különösen oktatási, tudományos vagy 
ismeretterjesztő témájú, vagy filmművészeti állami felsőoktatási képzés keretében készülő)." 
 

2.§ 
 
Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. 
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Dr. Antal László képviselő:  
Kéri újra napirendre venni a műfüves pálya ügyét. Azzal nem számoltak, hogy ha a méretet 
tekintve, nem fér be a Fő u. 1. sz. alá, akkor mi a következő lépés. Javasolja, hogy ha a Fő u. 
1. szám alatti iskolaudvar nem felel meg, akkor a következő lépés az újtelepesi iskola, majd a 
sportköz legyen. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy újra napirendre vegyék a műfüves pálya ügyét, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen 1 nem szavazattal 2 tartózkodás mellett újra napirendre vette a 
Pályázat benyújtását műfüves pályára. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Tehát az a javaslat, hogy amennyiben a Fő u. 1. sz. alatti iskolaudvar méretileg nem felel meg, 
akkor a következő megvalósítási helyszín az újtelepesi általános iskola legyen, ha ott sem jó, 
akkor az eredeti helyszín alatt, a sport közben kerüljön megvalósításra. Kéri, hogy aki ezzel a 
sorrenddel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal 3 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
407/2013. (X.31.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a kisméretű műfüves focipálya 20 x 40 m (22 x 42 m) építése az Egyek, 
Fő út 1. szám alatti általános iskola udvarán valósuljon meg.  
 
Amennyiben a Fő út 1. szám alatti általános iskola udvarának mérete nem felel 
meg a következő megvalósítási helyszín az Egyek, Béke u. 21. szám alatti 
általános iskola udvara legyen. 
 
Amennyiben a Béke út 21. szám alatti általános iskola udvarának mérete nem 
felel meg a következő megvalósítási helyszín az Egyeki Sportpálya legyen. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

10./ Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 13/2013.(III.28.) sz. rendelet módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendet az Ügyrendi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának az 
ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 13/2013.(III.28.) sz. rendelet módosítását. 
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Gál-Szalai Erika képviselő:  
Konkrétan arról van szó, hogy az Egyekért Egyesületet kihúzzák a meghívandó vendégek 
közül. Ezzel ő nem ért egyet. Szeretné, ha továbbra is itt lennének, mert ha sokszor nem 
tetszik a véleményük, de aktívan részt vesznek az ülésen és az ünnepségeken és ő ezt értékeli, 
hogy valaki érdeklődik irántuk. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Igen, ebbe a részében teljesen igaza van, de ez nem elég, nem csak részt kell venni civil 
szervezetként a település életében jelen lenni, hanem azon a fórumon, ami az ő felügyeletük 
alatt van, nem lehet ilyen törvénysértő hangnemű hozzászólásokat megengedni. Ezeket nekik 
törölni kellett volna.  
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Nem volt célja, hogy Polgármester urat kihozza a sodrából. Kéri, hogy higgadjon le a 
Polgármester úr. Őt is nagyon csúnyán osztották már, csak ő lesöpörte a válláról. Ha az nem 
igaz, akkor miért húzná fel magát a Polgármester úr. Miért zárják ki, ugyanúgy joga lesz itt 
lenni. Kéri, hogy ne jöjjön ki a sodrából ilyen kis pitiáner dolgok miatt. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Úgy gondolja, hogy az embernek csak egyszer van becsülete, és amikor az ember becsületéről 
beszélnek, az nem egy pitiáner ügy. A szemében ez egy nagy csalódás, ezt nem tudja 
elfogadni. Le kell takarítani arról az oldalról, ha maguktól nem törlik, akkor meg teszi a 
megfelelő lépéseket.  
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület Elnöke: 
Megérti a Polgármester úr dühét, de neki nincs alkalma törölni ezt az írást. Erre vannak 
hivatalos szervek, adminisztrátorok, akik oda vannak szervezve, hogy az oda nem illő írásokat 
töröljék ki. Neki Polgármesterként ennél sokkal többet kell tűrnie. Ha ezt ilyen nehezen viseli, 
akkor a fórumon keresztül felveszi a kapcsolatot az adminisztrátorral és törölteti. 
 
Választás előtt, hogy milyen írások lesznek a fórumon? Az irtózatos lesz. 
 
Minden ülésen megfogalmaztak jobbító szándékú javaslatot, de nincs rá fogadó készség. Két 
hónappal ezelőtt az egyik képviselő rasszista kijelentést tett, amitől a Polgármester úr, azóta 
sem határolta el magát.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megkérdezi Tóth Gábort, hogy elhatárolódik-e az előterjesztésben található hozzászólástól? 
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület Elnöke: 
Igen, de mivel ő nem érintett az ő kérésére nem törlik. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ha ő a civil szervezetnek az elnöke és azt mondja, hogy nem érintett benne, akkor egyszerűen 
nem képes az összefüggések felismerésére. Elnökként, hogy ne lenne érintett. Ebben az 
egyesületben az elnök felel mindenért. 
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület Elnöke: 
Nem ő az egyesület elnöke. Ő az egyesület tiszteletbeli elnöke. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Akkor miért szól hozzá az üléseken elnökként. Ha ő egy egyesületben tiszteletbeli elnökként 
ehhez adja a nevét, ennek a településnek ez nem jó, hogy teret enged ezeknek. 
 
Egyek Nagyközség lakossága nem azért szavazott rá, hogy ő névtelenül írogasson ilyen-olyan 
emberekkel, és hogy névtelenül lenyelje az ilyen-olyan hozzászólásokat. Ha ő névtelen levelet 
kap, egyből a kukába dobja. És ez a véleménye az Egyekért Egyesület honlapján névtelen 
hozzászólásokról, a kukába való. Nagyobbnak kell lennie a tűrőképességének, de nem kell 
eltűrnie a becsületsértést. 
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület tiszteletbeli elnöke: 
Elég megszokottak a közéletben a durva kifejezések. Az Egyekért Egyesület létrejöttével nem 
a mindenkori polgármestert akarták szolgálni. Saját emberei, saját alapszabályai vannak. Az 
egyesület engedélyét a bíróság adta ki. Nem tudja, hogy a Képviselő-testületnek egyáltalán 
joga van-e korlátozni az ő jogaikat. 
 
Vigh József képviselő:  
Az Egyekért Egyesület lényege a mocsokság, az aljasság. Mindenkit feljelentgetnek. Teljesen 
haszontalan, nulla az egyesület. Már rég meg kellett volna tenni, ezt a kitiltást. 
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület tiszteletbeli elnöke: 
Természetesen válaszolnia kellene, de nem száll vitába Vigh József képviselővel. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Egy dologban egyetért, hogy az egész országban csúnya beszéd kezd elterjedni. Nem szereti a 
névtelen mocskolódást. Azt nem támogatja, hogy tanácskozási joggal részt vegyenek a 
Képviselő-testületi üléseken. Azt szeretné elérni, hogy ezeket a becsületsértő hozzászólásokat 
töröljék.  
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület tiszteletbeli elnöke: 
Hogy lehet olyat írni, hogy névtelen levelek garmadáját írják. Honnan lehet azt tudni, hogy ki 
írja a levelet? Egy ilyen előterjesztés szörnyű. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kemény István szót kér. Kéri, hogy aki megadja a szót Kemény Istvánnak, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 1 nem szavazattal megadja a szót Kemény István részére. 
 
Kemény István: 
Határozottan egyetért abban Polgármester úrral, hogy ha valaki feljelent valakit, akkor írja oda 
a becses nevét. Viszont azt is büntetné, aki hazugsággal vádol valakit. Tehát, aki nem mond 
igazat, az büntetendő cselekménynek kellene lenni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ez működik, ez a hamis vád kategóriába tartozik. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki az Ügyrendi Bizottság javaslatával 
egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 5 igen szavazattal 3 tartózkodás mellett elfogadta az Ügyrendi Bizottság 
javaslatát.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kovács Sándorné kezdeményezi, hogy újra szavazzanak, mert nem figyelt oda, hogy miről 
szavaztak. Kéri, hogy aki az újraszavazással egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
408/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti 
és Működési Szabályzatáról szóló 13/2013.(III.28.) sz. rendelet módosítása c. 
napirend kapcsán újra szavaz. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ismerteti az előterjesztést. Jövőre, újra tárgyalják, és ha ezek a kellemetlen folyamatok 
eltűnnek a civil szervezet életéből, akkor újra megadják a tanácskozási joggal történő 
meghívást. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
Felhívja a figyelmet, hogy jövőre, szinte biztos, hogy nem ugyanez a Képviselő-testület fog itt 
ülni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Rendeletről van szó, 5 igen szavazat szükséges az elfogadásához. Jövőre az új Képviselő-
testület fog erről szavazni. 
 
Kéri, hogy aki egyetért az előterjesztéssel és az Ügyrendi Bizottság javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 4 tartózkodással szavazott. A rendelet módosítása 
nem kapta meg a szükséges szavazatot. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
Attól hogy őket kizárják vagy nem a meghívottak listájáról, ez a fórum ugyanúgy működni 
fog. Tolerálni kell, nem tudnak mit csinálni. Fogalma sincs a hangnemről, hogy miről van szó, 
azért tartózkodott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kemény István szót kér. Kéri, hogy aki megadja a szót Kemény Istvánnak, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal megadta a szót Kemény István részére.  
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Kemény István: 
Mivel megalakult a Szociális Szövetkezet, kérheti-e hogy felkerüljön a tanácskozási joggal 
meghívottak listájára az SZMSZ-be? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Igen, írásban adjon be kérelmet és akkor azt a törvényi lehetőségeket megvizsgálva, 
módosíthatják az SZMSZ-t, hogy felkerüljön a szövetkezet a tanácskozási joggal meghívandó 
civil szervezetek listájára. 
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület tiszteletbeli elnöke: 
A fórumon található elítélhető hozzászólás a 10%-át sem éri el annak, amit Vigh József 
képviselő mondott az előbb. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Gál-Szalai Erika képviselőnek távoznia kell az ülésről. Újabb jegyzőkönyv hitelesítőt kell 
választani. A következő a névsorban Vigh József képviselő. Kéri, hogy aki egyetért azzal, 
hogy 20:45-től a jegyzőkönyv hitelesével Vigh József képviselőt bízzák meg, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
 A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítő személyét. 
 

Gál-Szalai Erika képviselő távozott az ülésről, jelen van 7 képviselő. 
 

11./ Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. Alapító Okiratának módosítása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendi pontot az Ügyrendi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának az 
ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. Alapító Okiratának módosítását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
409/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. egységes szerkezetű Alapító Okiratát 
a mellékelt tartalommal elfogadja. 
 
Felhatalmazza a Polgármestert az egységes szerkezetű Alapító Okirat 
aláírására. 
 
Határidő: 2013. november 1. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Magyar Éva ügyvezető 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2013. OKTÓBER 31. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

57/71 

 
12./ Előterjesztés az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. által Magyar Éva ügyvezetői 

foglalkoztatásának támogatására benyújtott pályázati kérelemről 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendi pontot az Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának az 
ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek a 
pályázat benyújtását az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. által Magyar Éva ügyvezetői 
foglalkoztatásának támogatására. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
410/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy tudomásul veszi az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. által a Jász-
Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Tiszafüredi Járási Hivatalának 
Járási Munkaügyi Kirendeltségéhez A „Hátrányos helyzetűek 
foglalkoztathatóságának javítása” megnevezésű céljából kiírt-, TÁMOP-1.1.2-
11/1-2012-001 azonosító számú pályázat benyújtását Magyar Éva ügyvezetői 
foglalkoztatásának támogatására, és a meghatalmazást jóváhagyja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

13./ Kérdések, interpellációk 
 
Vigh József képviselő:  
Az Egyeki Hírmondó újsággal kapcsolatban az Ügyrendi Bizottság ülésén felvetődött, hogy 
változtatni kellene a felelős személy és szerkesztő személyén. Jegyző Asszony megígérte, 
hogy a következő ülésre utánanéz, hogy miféle összeférhetetlenségek vannak. 
 
A Fő tér beruházással kapcsolatban kérdezi, hogy mi lesz a szovjet és I. világháborús 
emlékművel? Első világháborús fordítva van összerakva. A szovjet emlékművet el kell onnan 
helyezni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Első dolog, amit Vigh József képviselő elmondott az egy tájékoztató volt.  
 
Az I. világháborús emlékmű a Fő tér beruházástól teljesen független. Megkérheti Jegyző 
Asszonyt, hogy járjon utána, hogy mi annak a módja, mit csináljanak azzal az emlékművel. 
Azt tudja, hogy Széles Szilvia ügyvezető betelefonált az Örökségvédelmi Hivatalba, ahol azt 
mondták, hogy hozzá ne merjenek nyúlni. A fordítva lerakott emlékmű jelezve lett a 
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kivitelező felé és mérlegelni kell, hogy megfordítják-e, mert akkor pár dolog összetörhet. A 
kivitelező szerint Széles Szilvia ügyvezető azt mondta, hogy így helyezzék le, Széles Szilvia 
ügyvezető szerint azt mondta, hogy úgy ahogy eddig is volt. 
 
Vigh József képviselő:  
Van egy fajta lakossági elégedetlenség. Nem szabad önkényesen áthelyezni az emlékművet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy Csepreginé Kocsis Nóra jegyzőt megbízzák azzal, hogy 
nézzen utána, mit lehet tenni a szovjet emlékművel, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
411/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy felkéri a Jegyzőt, hogy vizsgálja meg a II világháborús emlékmű 
áthelyezésének lehetőségét. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kérjék fel a megbízót, a Kft-t, hogy érje el, hogy a szobrot fordítsák meg. Kéri, hogy aki ezzel 
egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
412/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy felkéri az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft-ét, hogy vegye fel a 
kapcsolatot a kivitelezővel a Fő térre áthelyezett I. világháborús emlékmű 
megfordításának érdekében. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Széles Szilvia ügyvezető 

Magyar Éva ügyvezető 
 
 
Dr. Antal László képviselő:  
Kérte, hogy járjanak utána a Remondisnál zöld hulladékgyűjtő zsák ügyének. Több 
településen is van, amit ingyen elvisznek. Kérdezi, hogy valaki utána érdeklődött-e? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ő utána érdeklődött. Egyik másik településen kísérleti jelleggel beindították, de még nem 
tartanak ott, hogy ezt Egyeken is bevezessék. 
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14./ Egyebek 

1./ 2014. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a Pénzügyi Bizottság 
álláspontjának az ismertetését.  
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
2014. évi belső ellenőrzési tervet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki elfogadja a Pénzügyi Bizottság javaslatát, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
413/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, a 
2014. évi belső ellenőrzési tervet elfogadja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 
 

2./ Az ÉAOP-5.1.2/D2-11-2011-0044 számú „Egyek bel- és külterületi csapadékelvezető 
rendszer rekonstrukciója" c. projekthez műszaki ellenőr kiválasztása 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a Pénzügyi Bizottság 
álláspontjának az ismertetését.  
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az ÉAOP-
5.1.2/D2-11-2011-0044 számú „Egyek bel- és külterületi csapadékelvezető rendszer 
rekonstrukciója" c. projekthez a műszaki ellenőri tevékenységre a Presztizs Team Kft. (4024 
Debrecen, Iparkamara út 12. fsz. 2.) árajánlatát fogadja el bruttó 5.461.000,- Ft összegben. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Nem volt ott a bizottsági ülésen, már akkor élt volna ezzel a javaslattal. Úgy tudja nem ez a 
legolcsóbb árajánlat, ha kijönnek ellenőrizni meg fogják kérdezni, hogy miért nem a 
legalacsonyabb árajánlatot benyújtóval kötöttek szerződést. Ezt meg kell tudni indokolni. 
Ezért javasolja, hogy erre nézve hozzanak döntést. 
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Dr. Antal László képviselő:  
A bizottsági ülésen azt a tájékoztatást kapták, hogy a Hajdú-Bihar Megyei Építész Kamara 
vélemény arról szól, hogy a nettó 4 millió Ft a piaci ár a piaci ár alatt van, és ilyen alacsony 
árnál előfordulhat, hogy az ajánlatot adó nem megfelelő minőségben látja el a feladatát. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Lenne egy olyan javaslata, hogy közbeszerzési eljárásoknál szokott előfordulni, hogy az 
irreálisan alacsony ár miatt kizárnak valakit az eljárásból, és akkor így a 2. legalacsonyabb 
ajánlatot adóval kötnek szerződést. Akkor erről dönteni kellene. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a Kamarai állásfoglalás alapján megállapított irreális alacsony ár miatt, egyetért 
a Contractor58 Műszaki Szolgáltató Bt. 4 millió Ft alatti árajánlatának kizárásával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
414/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az ÉAOP-5.1.2/D2-11-2011-0044 számú „Egyek bel- és külterületi 
csapadékelvezető rendszer rekonstrukciója" c. projekthez a Hajdú-Bihar 
Megyei Építész Kamara állásfoglalása alapján a Contractor58 Műszaki 
Szolgáltató Bt. (5000 Szolnok, Táncsics M. u. 1.) a műszaki ellenőri 
tevékenységre adott árajánlatát kizárja az elbírálásból az irreálisan alacsony 
ajánlattételi ár miatt. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
415/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az ÉAOP-5.1.2/D2-11-2011-0044 számú „Egyek bel- és külterületi 
csapadékelvezető rendszer rekonstrukciója" c. projekthez a műszaki ellenőri 
tevékenységre a Presztizs Team Kft. (4024 Debrecen, Iparkamara út 12. fsz. 2.) 
árajánlatát fogadja el bruttó 5.461.000,- Ft összegben. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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3./ Árajánlat az Egyek „Védőnői szolgálat épületének külső-belső felújítása” c. ÉAOP-
4.1.2/A12-09-2013-0068 jelű projekt kiviteli tervdokumentációjának elkészítésére 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a Pénzügyi Bizottság 
álláspontjának az ismertetését.  
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyek 
„Védőnői szolgálat épületének külső-belső felújítása” c. ÉAOP-4.1.2/A12-09-2013-0068 jelű 
projekt kiviteli tervdokumentációjának elkészítésére a 4K Stúdió Kft. (4024 Debrecen, Nap u. 
u. II/8.) árajánlatát fogadja el bruttó 2.038.890,- Ft összegben. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
416/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek „Védőnői szolgálat épületének külső-belső felújítása” c. ÉAOP-
4.1.2/A12-09-2013-0068 jelű projekt kiviteli tervdokumentációjának 
elkészítésére a 4K Stúdió Kft. (4024 Debrecen, Nap u. u. II/8.) árajánlatát 
fogadja el bruttó 2.038.890,- Ft összegben. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

4./ Árajánlat a ravatalozó nyílászáróinak gyártására 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a Pénzügyi Bizottság 
álláspontjának az ismertetését.  
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a ravatalozó 
nyílászáróinak gyártására további árajánlatokat kérjenek be. Műanyag nyílászáróra is kérjenek 
árajánlatot.  
 
Előleg fizetését, és a készpénzben történő fizetést nem javasolja a bizottság. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
417/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, a 
ravatalozó nyílászáróinak gyártására további árajánlatokat kér be. Műanyag 
nyílászáróra is kérjenek árajánlatot.  
 
Képviselő-testület az előleg fizetését, és a készpénzben történő fizetést nem 
támogatja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

5./ Árajánlat járdaépítésre, tervezésre 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a Pénzügyi Bizottság 
álláspontjának az ismertetését.  
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja, hogy a járdaépítésre, tervezésre adott 
árajánlattal kapcsolatban a Képviselő-testületre bízza a döntést. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Fő út mentén a sorompó és a Kuruc út között, illetve a sorompó és a vasútállomás között, 
közlekedés szempontjából tarthatatlan állapotok uralkodnak. Nincsen járda, az útnak se a 
jobb, se a bal oldalán. A gyalogos közlekedés az úttesten zajlik. Talán már a rendőrség is 
jelezte, hogy erre a problémára megoldást kell találni, mert gyalogos közlekedést az úttesten 
nem lehet bonyolítani. Az ott lakók is jelezték már ezt a problémát. Sajnos a kerítés mellet 
nincs elég hely, és mivel KPM út mellett van ez a szakasz ide engedélyezés, tervezés nélkül 
nem tehetnek járdát. Ismerteti, milyen műszaki megoldással tudják a járdaépítést 
megvalósítani. A közmunkaprogramban a munkát meg tudják, csinálják, de a tervet nem tudja 
a közmunkaprogram keretein belül elvégeztetni, engedélyeztetni. 
 
Egy olyan javaslat született, hogy nyilatkoztassák meg az ott lakókat, és ha mindenki írásban 
előzetes hozzájárulását adja a járda építéséhez, akkor a jövő évi költségvetés terhére rendelje 
meg ezeket a terveket. Még egyszer mondja, hogy ez a sorompó és a Kurucz út útszakaszra 
vonatkozik. A sorompó és a Vasút közötti szakaszon annyira keskeny a rendelkezésre álló 
hely, hogy az útpadkán szabványos járda kialakítására nincsen lehetőség. Ott csak úgy lehetne 
járdát építeni, hogy ha az ott lakók hozzájárulnának, hogy a kerítésüket 1-2 méterrel beljebb 
tegyék. Biztosak lehetnek benne, hogy ehhez nem fognak hozzájárulni, illetve erre az 
önkormányzatnak nem is lenne fedezete, mert ez kerítésenként több 100 ezer Ft-ot jelentene. 
Az, hogy ők a saját költségükre tegyék beljebb a kerítést, az nem teljesen reális elképzelés. 
 
Vigh József képviselő:  
A másik szakasz, ami felmerült Vasút utcánál, nem lehetne a MÁV-al valamit kezdeni? A 
vasút oldalán nem lehetne a MÁV-al egy egyesített akcióval létrehozni valamit? 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ez esélytelen, mert az útszakasz feléig meg lehet oldani, de az utca közepétől a sorompóig 
nem.   
 
Dr. Antal László képviselő:  
A bizottság újra napirendre vette ezt a pontot, amikor Polgármester úr is becsatlakozott, és 
akkor már arról szavaztak, hogy mielőtt bármibe is belekezdenek a lakók nyilatkozzanak, 
hogy a 100%-os támogatás meglegyen, mert a hozzájárulásuk utólag úgy is kelleni fog. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy 100%-os lakossági hozzájárulás esetén, ezeket a terveket a 
jövő évi költségvetés terhére rendelje meg, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
418/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek, Fő utca és Vasút utca egy-egy szakaszán érintett lakók 100 %-
os hozzájárulása esetén a Polgármester rendelje meg a járdaépítéséhez 
szükséges terveket a „VIATERV” Magas és Mélyépítő Tervező Közkereseti 
Társaságtól (4026 Debrecen, Csemete u. 1.) 546.100,- Ft + Áfa összegben a 
jövő évi költségvetés terhére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

6./ A közoktatást és óvodai nevelést nem Egyeken igénybevevők utazási költségének 
megtérítése (Szóbeli előterjesztés) 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendet a Fenntartható Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság 
tárgyalta. Kéri a bizottságok álláspontjának az ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a jelenleg 32 közoktatást 
és óvodai nevelést nem Egyeken igénybevevő gyermek utazási költségét továbbra is térítse 
meg, de további forrást ne biztosítson rá az önkormányzat, mivel nincs rá fedezet tervezve a 
költségvetésben.  
 
Vizsgálják meg annak a lehetőségét, hogy az általános iskolából kikerülő 8. osztályos tanulók 
helyére kerülhet-e más gyermek, illetve nyilatkoztassák meg a szülőt, hogy miért viszi más 
település iskolájába vagy óvodájába a gyermeket. Vallási világnézeti okokból járatja-e más 
településre a gyermekét. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a jelenleg 32 
közoktatást és óvodai nevelést nem Egyeken igénybevevő gyermek utazási költségét továbbra 
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is térítse meg, de további forrást ne biztosítson rá az önkormányzat, mivel nincs rá fedezet 
tervezve a költségvetésben.  
 
Vizsgálják meg annak a lehetőségét, hogy az általános iskolából kikerülő 8. osztályos tanulók 
helyére kerülhet-e más gyermek, illetve nyilatkoztassák meg a szülőt, hogy miért viszi más 
település iskolájába vagy óvodájába a gyermeket. Vallási világnézeti okokból járatja-e más 
településre a gyermekét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Azt mondja, hogy ennek a határideje a következő testületi ülés legyen. Kéri, hogy aki a 
bizottságokkal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
419/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a jelenleg 32 közoktatást és óvodai nevelést nem Egyeken igénybevevő 
gyermek utazási költségét továbbra is megtéríti, de további forrást nem biztosít 
rá az önkormányzat, mivel nincs rá fedezet tervezve a költségvetésben.  
 
Vizsgálják meg annak a lehetőségét, hogy az általános iskolából kikerülő 8. 
osztályos tanulók helyére kerülhet-e más gyermek, illetve nyilatkoztassák meg 
a szülőt, hogy miért viszi más település iskolájába vagy óvodájába a gyermeket.  
 
Határidő: 2013. november 28. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

7./ Egyek, Deák F. u. 47. sz. alatti ingatlan felajánlása térítésmentesen  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendet a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a 
bizottságok álláspontjának az ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyek, Deák F. u. 47. 
sz. alatti térítésmentesen felajánlott ingatlant fogadja el. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyek, 
Deák F. u. 47. sz. alatti térítésmentesen felajánlott ingatlant fogadja el. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a bizottsági javaslatokkal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
420/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek, Deák F. u. 47. sz. alatti térítésmentesen felajánlott ingatlant 
elfogadja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

8./ Egyek, Toldi M. u. 13. sz. alatti ingatlan felajánlása térítésmentesen 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendet a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a 
bizottságok álláspontjának az ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyek, Toldi M. u. 
13. sz. alatti térítésmentesen felajánlott ingatlant fogadja el, és köszönje meg a 
tulajdonosoknak.  
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyek, 
Toldi M. u. 13. sz. alatti térítésmentesen felajánlott ingatlant fogadja el, és köszönje meg a 
tulajdonosoknak.  
 
Vigh József képviselő:  
Példátlan, és nagyon jó állapotú lakásról van szó. Más módon is az érintetteknek, valami 
kézzel, foggal fogható dologgal köszönjék meg.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Pl. vegyék fel az SZMSZ-be tanácskozási joggal meghívottak listájára, és kötelezzék 
magukat, hogy az összes önkormányzati rendezvényre meghívják őket. Konkrét javaslatot kér. 
Kéri a jegyzőt a következő ülésre egy előterjesztést készítsen. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Ő egy emléklapszerű köszönő levélre gondolt, amit ünnepélyes keretek között adnának át a 
testületi ülésen egy csokor virág kíséretében.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megjegyzi, hogy amikor szavaznak a megyei közgyűlés elé kerülő előterjesztésekről, például 
a Maróti György díj odaítéléséről, akkor a mezőgazdasági részben, akik kimagaslóan 
teljesítményt nyújtanak, azokat is elő lehet terjeszteni. Jó lenne, hogy ha ezt jövőre észben 
tartanák. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki az előterjesztéssel és a bizottságok javaslatával egyetért, kézfelemeléssel 
jelezze. 
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
421/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek, Toldi M. u. 13. sz. alatti térítésmentesen felajánlott ingatlant 
köszönettel elfogadja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

9./ Buszmegálló áthelyezésére irányuló kérelem 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendi pontot a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság 
álláspontjának az ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy ne támogassa az Egyek, 
Fő u. 149. szám előtt lévő buszmegálló áthelyezésére irányuló kérelmet, mivel az 
önkormányzatnak nem áll módjában a buszmegállót áthelyezni, és anyagi forrás sem áll 
rendelkezésre. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
422/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy nem támogatja az Egyek, Fő u. 149. szám előtt lévő buszmegálló 
áthelyezésére irányuló kérelmet, mivel az önkormányzatnak nem áll módjában 
a buszmegállót áthelyezni, és anyagi forrás sem áll rendelkezésre. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

10./ Javaslat a helyi közutak nem közlekedési célú igénybevétele esetén fizetendő díj 
mértékének megállapításáról szóló 19/2013.(VI.27.) sz. rendelet módosítására 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendi pontot a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri 
a bizottságok álláspontjának az ismertetését. 
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Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
helyi közutak nem közlekedési célú igénybevétele esetén fizetendő díj megállapításánál az 
alábbiakat alkalmazza: 
 

- hétfőtől-péntekig:                         2.000,- Ft/alkalom 
- szombat, vasárnap és ünnepnap:   4.000,- Ft/alkalom 
- Előre megváltás esetén:              40.000,- Ft/ hó 

 
Aki az első figyelmeztetés ellenére sem fizeti meg a díjat, az 40.000,- Ft pótdíjat köteles 
fizetni. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a helyi 
közutak nem közlekedési célú igénybevétele esetén fizetendő díj megállapításánál az 
alábbiakat alkalmazza: 
 

- hétfőtől-péntekig:                         2.000,- Ft/alkalom 
- szombat, vasárnap és ünnepnap:   4.000,- Ft/alkalom 
- Előre megváltás esetén:              40.000,- Ft/ hó 

 
Aki az első figyelmeztetés ellenére sem fizeti meg a díjat, az 40.000,- Ft pótdíjat köteles 
fizetni. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A helyi rendeleteket az Ügyrendi Bizottság szokta tárgyalni, de elnök úrnak jelezte, hogy ezt ő 
mulasztotta el a bizottsági ülésen előterjeszteni. És ezért kérte meg a másik 2 bizottságot, 
hogy tárgyalja meg, ezáltal megköszöni nekik, hogy megtárgyalták ezt a napirendet, hogy 
bizottsági döntés nélkül ne kerüljön a testület elé. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért a bizottságok javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata  
Képviselő-testületének 

30/2013.(X.31.) önkormányzati rendelete 
a 

a helyi közutak nem közlekedési célú igénybevétele esetén fizetendő díj mértékének 
megállapításáról szóló 19/2013.(VI.27.) önkormányzati  rendelete módosításáról 

 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a közúti közlekedésről szóló 
1988.évi I. törvény (a továbbiakban: Úttv.) 37.§ (1) bekezdésében, és a Magyarország 
gazdasági stabilitásáról szóló 2011.évi CXCIV. törvény 29.§ (1) bekezdésében kapott 
felhatalmazás alapján, az Alaptörvény 32. cikk (2) bekezdésében megállapított jogalkotó 
hatáskörében eljárva  a helyi közutak nem közlekedési célú igénybevétele esetén fizetendő díj 
mértékének megállapításáról szóló 19/2013.(VI.27.) önkormányzati  rendelete módosításáról 
következőket rendeli el:  
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1.§ 

 
A Rendelet 2. számú melléklete helyébe e rendelet 1. számú melléklete lép 
 

2.§ 
 
Ez a rendelet 2013. november 1-jén lép hatályba de rendelkezéseit a folyamatban lévő 
ügyekben is alkalmazni kell. 
 
 
1. számú melléklet : 
 
 

A helyi közutak nem közlekedési célú igénybevétele esetén fizetendő díjak 
 
Az igénybevétel jellege: kiskereskedelmi tevékenységből: közterületen árusítás (mozgó 
árusítás) vagy mozgóbolt. 
 
Az igénybevétel díja: 
 

- hétfőtől-péntekig:                            2.000,- Ft/alkalom 
- szombat, vasárnap és ünnepnap:   4.000,- Ft/alkalom 
- Előre megváltás esetén:              40.000,- Ft/ hó 

 
Aki az első figyelmeztetés ellenére sem fizeti meg a díjat, az 40.000,- Ft pótdíjat köteles 
fizetni. 
 
 

11./ Forrás biztosítása a településen történő fásítás folytatására 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendi pontot a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság 
álláspontjának az ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 100.000 Ft-ot 
biztosítsanak fa vásárlására a környezetvédelmi alap terhére. 
 
Vigh József képviselő:  
A Don-kanyari katasztrófa 70 évfordulójára összegyűjtött és megmaradt összegből egy 
emlékpark létrehozásában is gondolkodhatnának. Most egy elvi hozzájárulás kellene, hogy 
hozzá nyúlhassanak ahhoz a pénzhez. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A fásításról döntött a Képviselő-testület, a gyűjtést Vigh József képviselő kezdeményezte, 
arról ő dönt az Egyek Fejlesztésért Alapítvánnyal történő együttműködés keretében. Az 
emlékpark kialakítását jó ötletnek tartja, úgy ahogy beszélték, hogy minden fához egy-egy 
nevet hozzárendelnek. Azt kéri, hogy ha lehet, ebből az összegből perforált gégecsöveket oda 
kell tenni a gyökérhez. 
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Vigh József képviselő:  
Megkérdezi, hogy a 100.000 Ft tartalmazza a perforált cső árát is? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
423/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy 100.000 Ft-ot biztosít fa vásárlására a környezetvédelmi alap terhére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Vigh József képviselő 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy 50.000 Ft-ig, de a szükséges mértékig költsenek perforált 
csövekre, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
424/2013. (X.31.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy fák gondozására 50.000 Ft-ot biztosít a szükséges mértékig történő 
perforált cső vásárlására. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Vigh József képviselő 

 
 
Dr. Antal László képviselő:  
Ezek valóban jó dolgok, de a gyári dolgok, azok drágák. Kérjék meg, hogy a Kft-t, hátha 
olcsóbban meg tudják oldani. 
 
Vigh József képviselő:  
Lehet akármilyen öntözőrendszert beépíteni, hogy ha nem locsolják, akkor teljesen fölösleges 
a perforált cső. 
 

12./ Arany János utca lakóinak járda felújítás iránti kérelme 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy támogassa 
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az Egyek, Arany János utca lakóinak 7617/2013. iktatószámú járdafelújítás iránti kérelmét, és 
amikor a lehetőségek engedik, építsék meg a járdát. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki elfogadja a bizottság javaslatát, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
425/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy támogatja az Egyek, Arany János utca lakóinak 7617/2013. iktatószámú 
járdafelújítás iránti kérelmét, és amikor a lehetőségek engedik, építsék meg a 
járdát. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

13./ Egyek, Nyárfa u. 16. sz. alatti ingatlan felajánlása megvételre 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendet a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a 
bizottságok álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyek, 
Nyárfa u. 16. sz. alatti ingatlant forráshiány miatt ne vásárolja meg. Egyéni indítványa, hogy 
ezt a költségvetéskor tárgyalják újra, mert az ára igencsak kedvező. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
426/2013. (X.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek, Nyárfa u. 16. sz. alatti ingatlant forráshiány miatt nem vásárolja 
meg. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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Mivel több napirend és hozzászólás nem volt, a polgármester megköszönte a Képviselő-testület 
munkáját, a meghívott vendégek megjelenését és az ülést 20:35 órakor bezárta. 
 
 

K. m. f.  
 
 

 
______________________ 

Csepreginé Kocsis Nóra  
jegyző 

______________________ 
Dr. Miluczky Attila 

polgármester 
 

 
 
 
 

______________________ 
Dr. Hegyesi Kálmán 

Jegyzőkönyv hitelesítő 

______________________ 
Kovács Sándorné 

Jegyzőkönyv hitelesítő 
 
 
 
 

 
______________________ 
Gál-Szalai Erika képviselő 

Jegyzőkönyv hitelesítő 

______________________ 
Vigh József képviselő 
Jegyzőkönyv hitelesítő 

 
 
 
 

______________________ 
Fekete Lászlóné 

Jegyzőkönyvvezető 
 
 
 
 
 
 
 
  


